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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Παρότι οι ευρωεκλογές θα διεξαχθούν τον Ιούνιο, οι ευρωλί-
στες όλων των κομμάτων -λόγω της επιστολικής ψήφου- πρέπει 
να κλείσουν μέσα στον Μάρτιο και να ανακοινωθούν το πολύ 
μέχρι τις αρχές Απριλίου, προκειμένου να υπάρχει ο κατάλλη-
λος χρόνος ώστε να ετοιμαστούν τα ψηφοδέλτια για όσους επι-
θυμούν να ψηφίσουν με επιστολική ψήφo.

Αντίστροφη
Μέτρηση
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Ελευθερούπολη 
Ξεκίνησε το έργο της αντιπυρικής 
προστασίας

Προχωράει η απόκτηση σκάφους με 
σύγχρονο ιατρικό εξοπλισμό 
για την Θάσο

Ακρίβεια 

Μειώσεις τιμών σε 3.000 
προϊόντα με τα νέα μέτρα 
από σήμερα

Η καλύτερη 
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Μακάριος Λαζαρίδης:

«Είμαστε δίπλα στους 
αγρότες με πράξεις και 
όχι ανεβαίνοντας στα 
τρακτέρ!»
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Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Ποιο είναι το επόμενο βήμα;

γράφει 
 ο Κώστας Υφαντής*
*Καθηγητής Διεθνών Σχέσε-
ων και διευθυντής του ΙΔΙΣ, 
Πάντειο Πανεπιστήμιο

Συμπληρώθηκε ένας χρό-
νος από τη στιγμή που ο 
σεισμός στην ανατολική 
Τουρκία σηματοδότησε την 
αποφόρτιση της έντασης 
στο Αιγαίο και στην ανατο-
λική Μεσόγειο. Πάνω από 
δώδεκα μήνες πραγματικής 
ηρεμίας και αποκατάστασης 
της επικοινωνίας σε όλα τα 
επίπεδα, με σημαντικότερο 
εκείνο μεταξύ του Ελλη-
να πρωθυπουργού και του 
Τούρκου Προέδρου. Επει-
τα από τρεις συναντήσεις, 
είχαμε τη συμφωνία για 
έναν οδικό χάρτη με τρεις 
παράλληλες διαδρομές 

-τον πολιτικό διάλογο, τη 
«θετική ατζέντα» και τα Μέ-
τρα Οικοδόμησης Εμπιστο-
σύνης-, σε μια προσπάθεια 
συνολικής επανεκκίνησης 
των ελληνοτουρκικών σχέ-
σεων και με απώτερο στό-
χο, επιτέλους, να υπάρξει 
μια διαδικασία ουσιαστικής 
διαπραγμάτευσης για τα 
ζητήματα οριοθετήσεων. 
Σε αυτή την προσπάθεια, 
ένα τολμηρό βήμα είναι η 
Διακήρυξη των Αθηνών, 
που, παρότι δεν είναι νο-
μικά δεσμευτική, είναι συμ-
βολικά σημαντική, καθώς 
περιγράφει με σαφή τρόπο 
την τρέχουσα πολιτική βού-
ληση και, σε κάποιο βαθμό, 
αναδεικνύει και το πλαίσιο 
διαπραγμάτευσης, το οποίο 
σχεδόν απόλυτα ικανοποιεί 
τις πάγιες ελληνικές θέσεις.

Η ελληνοτουρκική προσέγ-
γιση εξελίσσεται με προσε-
κτικά βήματα. Η εμπιστοσύ-
νη δεν έχει αποκατασταθεί 
και οι τουρκικές θέσεις 
δεν έχουν διαφοροποιη-
θεί. Είναι αφελής όποιος/α 
πιστεύει ότι η Τουρκία θα 
προσέλθει στη συζήτηση 
με άλλες από τις γνωστές 

της θέσεις. Αυτό το ξέρει η 
Αθήνα.

Σε αυτόν τον έναν χρόνο 
άλλαξε δραματικά και το 
διεθνές και περιφερειακό 
περιβάλλον. Ο «σύντομος 
πόλεμος», για τον οποίο 
ήταν βέβαιο το καθεστώς 
Πούτιν, κλείνει δύο χρόνια 
και έχει εν πολλοίς εξελι-
χθεί σε έναν πόλεμο φθο-
ράς. Η ουκρανική αντεπί-
θεση το 2023 απέτυχε να 
αλλάξει τα δεδομένα και οι 
πρόσφατες επιτυχίες των 
ρωσικών ενόπλων δυνά-
μεων δεν είναι τόσο σημα-
ντικές όσο εμφανίζονται. 
Ελλάδα και Τουρκία στέ-
κονται σε μάλλον αντίθετες 
πλευρές. Η Αθήνα αμέσως 
βρέθηκε στο πλευρό των 
αμυνόμενων Ουκρανών, 
ενώ η Αγκυρα αποστασιο-
ποιήθηκε από τη Δύση, ου-
σιαστικά στηρίζοντας τον 
ρωσικό αναθεωρητισμό.

Στη Μέση Ανατολή, ο πό-
λεμος στη Γάζα ήλθε στη 
χειρότερη στιγμή για την 
Αγκυρα, όταν και προσπα-
θούσε να αποκαταστήσει 
τις σχέσεις της Τουρκίας με 

το Ισραήλ. Η ρήξη με το Τελ 
Αβίβ είναι βαθύτερη από 
ποτέ. Και σε αυτό το μέ-
τωπο, Ελλάδα και Τουρκία 
βρίσκονται σε διαφορετικές 
πλευρές του φράχτη. Την 
ίδια στιγμή, φαίνεται ότι η 
πλήρης διπλωματική απο-
κατάσταση των σχέσεων 
Τουρκίας-Αιγύπτου είναι 
γεγονός, χωρίς αυτό να ση-
μαίνει ότι οι δύο χώρες δεν 
έχουν στρατηγικού χαρα-
κτήρα διαφορές -πέρα από 
τις διμερείς διαφωνίες και 
φυσικά το Κυπριακό- στη 
Λιβύη, στο Κέρας της Αφρι-
κής, αλλά και στην ευρύτε-
ρη Μέση Ανατολή.

Αυτά είναι τα δεδομένα και 
δύσκολα θα αλλάξουν το 
επόμενο διάστημα. Από μία 
άποψη, το ελληνοτουρκικό 
σκηνικό είναι «ακίνητο» σε 
ένα δυναμικό και αποστα-
θεροποιημένο γεωπολιτικό 
θέατρο. Σε αυτό το σκηνι-
κό, η ελληνική στρατηγική 
παραμένει -όχι ακίνητη- 
αλλά προσηλωμένη στους 
βασικούς στόχους της. Από 
τη μία πλευρά ανταποκρί-
νεται προσεκτικά αλλά με 
θετική διάθεση στην τουρ-

κική αναδίπλωση (σε σχέση 
με την επιθετικότητα των 
προηγούμενων ετών), ενώ 
από την άλλη επιχειρεί να 
κατοχυρώσει μια ευνοϊκή 
ισορροπία σκληρής ισχύος, 
η οποία έχει ως μεσοπρό-
θεσμο σταθμό το πέρασμα 
της ελληνικής Πολεμικής 
Αεροπορίας στην πέμπτη 
γενιά μαχητικών και μα-
κροπρόθεσμα ακόμη πιο 
πέρα. Ο συνδυασμός εποι-
κοδομητικής εμπλοκής με 
την άλλη πλευρά και δια-
τήρησης του συσχετισμού 
στρατιωτικής ισχύος σε 
ικανοποιητικά επίπεδα για 
την ελληνική αποτροπή εί-
ναι η καρδιά της ελληνικής 
στρατηγικής εδώ και δεκα-
ετίες - με εξαίρεση τη δεκα-
ετία της κρίσης.

Το ερώτημα, όμως, παρα-
μένει και είναι πιεστικό: 
Πόσο βιώσιμη είναι αυτή 
η στρατηγική μακροπρόθε-
σμα, ιδίως στο σκέλος της 
εξισορρόπησης. Υπάρχει 
μια σειρά από εξαρτημένες 
μεταβλητές που επηρεά-
ζουν και θα επηρεάζουν 
τους συσχετισμούς. Μια 
είναι η δυνατότητα της χώ-

ρας να επενδύει πόρους 
που πλησιάζουν το 4% του 
ΑΕΠ συνεχώς και πάντως 
σε βάθος δεκαετίας, με δε-
δομένο ότι, ακόμη και έτσι 
σε απόλυτους αριθμούς, 
οι δαπάνες για την εθνι-
κή άμυνα θα υπολείπονται 
αρκετά από τις αντίστοιχες 
τουρκικές. Μια άλλη μετα-
βλητή είναι η πολιτική εξέ-
λιξη στις ΗΠΑ. Μια εκλογή 
Τραμπ μπορεί να αλλάξει 
το πλαίσιο όχι μόνο των 
αμερικανοτουρκικών σχέ-
σεων αλλά και των ελλη-
νοαμερικανικών, στο βαθμό 
που η συναλλακτική και 
«αντιδυτική» λογική συνο-
δεύει τον Ντόναλντ Τραμπ. 
Η αβεβαιότητα μπορεί να 
αυξηθεί αν ανατραπούν και 
οι τωρινοί συσχετισμοί στο 
αμερικανικό Κογκρέσο.

Ολα τα παραπάνω δεν 
σημαίνουν ότι η ελληνική 
στρατηγική πρέπει να κυ-
ριαρχηθεί από μια αίσθηση 
«επείγοντος» στη συγκυρία. 
Αλλά σίγουρα σημαίνει ότι 
δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι 
το σκηνικό δεν θα μείνει για 
πάντα ακίνητο.

www.real.gr/

Από αποτυχία σε αποτυχία με τον ίδιο ενθουσιασμό

γράφει 
η ΚΑΤΙΑ ΜΑΚΡΗ*

O Γιόζεφ Λεντς θεωρεί-
ται ειδήμων στην εφαρ-
μοσμένη πολιτική και στα 
πολιτικά κόμματα. Εχει 
σπουδάσει Ψυχολογία στο 
Πανεπιστήμιο της Βιέννης 
και Δημόσια Διοίκηση στο 
Χάρβαρντ (Kennedy School 
of Government), ενώ υπήρ-
ξε μεταξύ άλλων συνιδρυ-
τής του Ινστιτούτου για 
την Καινοτομία στην Πο-
λιτική (με έδρα το Βερολί-
νο) και του Neos Lab, της 
πιο επιτυχημένης πολιτικής 
startup στην Αυστρία. Ο 
Λεντς έχει αναπτύξει μία 
θεωρία για την παρακμή 
των κομμάτων σε πέντε 
φάσεις: τύφλωση, αδρά-
νεια, εσφαλμένες κινήσεις, 
κρίση και διάλυση.

Με γνώμονα τη θεωρία 
του Λεντς ο ΣΥΡΙΖΑ βρί-
σκεται στην τέταρτη φάση, 
στην κρίση, και «αγγίζει» 
την πέμπτη, τη διάλυση. Τα 
συμπτώματα που περιγρά-
φει μπορούμε όλοι να τα 
διακρίνουμε στις εξελίξεις 
στο κόμμα της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης το τελευ-

ταίο εξάμηνο. «Η αγωνία 
γίνεται εμφανής», γράφει. 
«Τα προβλήματα βγαίνουν 
στη δημοσιότητα και δεν 
μπορούν να αγνοηθούν. Οι 
επιδόσεις του κόμματος εί-
ναι απογοητευτικές, σημα-
ντικά στελέχη αποχωρούν. 
Δημόσια κριτική εκδηλώνε-
ται από μεγαλοστελέχη που 
συνήθως είναι πιστά στην 
ηγεσία, η διαχείριση των 
εσωτερικών συγκρούσεων 
καταναλώνει όλο και πε-
ρισσότερο χρόνο και ενέρ-
γεια και γίνεται καθημερινά 
θέμα στα ΜΜΕ. Η ηγεσία 
βρίσκεται αντιμέτωπη με 
ένα αυξανόμενο έλλειμμα 
αξιοπιστίας και επιρροής, 
η συζήτηση για τη διαδο-
χή γίνεται δημόσια. Κερδί-
ζει έδαφος μια νοοτροπία 
περιχαράκωσης, που αντι-
μετωπίζει τους άλλους ως 
δυνάμει εχθρούς».

Ο Λεντς θεωρεί πάντως ότι 
τα κόμματα μπορούν να αλ-
λάξουν την προδιαγεγραμ-
μένη πορεία με πρωτοβου-
λίες, μετασχηματισμούς 
και αλλαγής πορείας και 
πως αυτό μπορούν να το 
κάνουν σε κάθε φάση της 
παρακμής τους. Είναι εξαι-
ρετικά αμφίβολο, όμως, 
αν ο Στέφανος Κασσελά-
κης έχει τη δυνατότητα να 
αλλάξει την πορεία των 
πραγμάτων στον ΣΥΡΙΖΑ, 
για δύο λόγους. Πρώτον, 
επειδή επιμένει να πολιτεύ-
εται στη βάση της θεωρίας 
του εσωτερικού εχθρού: τις 
εσωκομματικές εκλογές τις 
κέρδισε κατηγορώντας την 

Αχτσιόγλου ότι υπονόμευε 
τον Τσίπρα, στη συνέχεια 
επιτέθηκε στην εσωκομ-
ματική αντιπολίτευση και 
τώρα που αυτοί αποχώρη-
σαν ανακάλυψε ως υπονο-
μευτές τα στελέχη που τον 
στήριξαν στις προηγούμε-
νες συγκρούσεις. Αυτή η 
τακτική δεν οδηγεί πουθε-
νά, γιατί κάποια στιγμή ο 
κ. Κασσελάκης θα ξεμείνει 
από εχθρούς.

Το δεύτερο και ενδεχομέ-
νως σημαντικότερο είναι 
ότι ο νέος πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ δεν κόμισε τίποτε 
καινούργιο στον πολιτικό 
του λόγο. Οι ίδιες στείρες 
αντιπολιτευτικές κορώνες 
που ακούγαμε την περίο-
δο Τσίπρα, η ίδια ανέξοδη 
παροχολογία και υποσχεσι-
ολογία, η ίδια μίζερη περι-
γραφή της κατάστασης στη 
χώρα κυριαρχούσαν στον 
λόγο του – απλώς, εκφέρο-
νταν με διαφορετικό ηχό-
χρωμα. Ωστόσο, η Ελλάδα 
και οι πολίτες έχουν κάνει 
βήματα μπροστά και στον 
ΣΥΡΙΖΑ αρνούνται να το 
παραδεχθούν και να προ-
χωρήσουν και οι ίδιοι. Η 
τύφλωση παραμένει.

Το αποτέλεσμα όλων αυ-
τών είναι ότι ο ΣΥΡΙΖΑ βυ-
θίζεται όλο και πιο βαθιά 
στο τέλμα. Τίποτε δεν εγ-
γυάται ότι αν στηθούν κάλ-
πες (σε δύο εβδομάδες) για 
την ανάδειξη νέου αρχηγού 
ή την επιβεβαίωση του κ. 
Κασσελάκη, η πτωτική πο-
ρεία θα αναστραφεί. Η δη-

μοσκοπική υποχώρηση δεν 
ανασχέθηκε, άλλωστε, ούτε 
τον Οκτώβριο του 2023 
και αφού ο νέος πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ είχε εκλεγεί 
πανηγυρικά με 56%. Μια 
νέα προσφυγή στη βάση, 
μόλις πέντε μήνες μετά, 
είναι μια πρωτοφανής και 
γκροτέσκα εξέλιξη που θα 
δημιουργήσει υποψίες και 
στους πλέον αισιόδοξους 
ότι η αξιωματική αντιπο-
λίτευση έχει αγιάτρευτο 
πρόβλημα. Και επειδή οι 
ευρωεκλογές απέχουν πλέ-
ον κάτι λιγότερο από τέσ-
σερις μήνες, οι οιωνοί δεν 
είναι οι καλύτεροι για τον 
ΣΥΡΙΖΑ. Δεν θα πρέπει να 
αποκλείεται ένα νέο επει-
σόδιο αμφισβήτησης του 
αρχηγού αμέσως μετά τις 
ευρωκάλπες του Ιουνίου 
και αυτό ανεξάρτητα από 
την επιδίωξη του Στέφα-
νου Κασσελάκη για «λευκή 
επιταγή» μέχρι τις εθνικές 
εκλογές. Αλλωστε, από την 
επανεκλογή Μητσοτάκη και 
έπειτα ο ΣΥΡΙΖΑ πάει από 
κρίση σε κρίση, που όλες 
έχουν ως αποτέλεσμα τις 
αποχωρήσεις στελεχών, την 
αδρανοποίηση των μελών 
και την υποχώρηση της 
εκλογικής επιρροής του. 
Πώς το έλεγε ο Τσώρτσιλ; 
«H επιτυχία συνίσταται στο 
να προχωράς από αποτυχία 
σε αποτυχία χωρίς να χά-
νεις τον ενθουσιασμό σου».

Δυο λέξεις, σαν υστερό-
γραφο, για την ανάμειξη 
του ιστορικού αρχηγού του 
ΣΥΡΙΖΑ Αλέξη Τσίπρα στα 

εσωκομματικά, παραμονές 
του Συνεδρίου. Μπορεί 
τα πράγματα να είχαν ήδη 
φτάσει στα άκρα μετά την 
ανοιχτή σύγκρουση του 
προέδρου με την Πολιτική 
Γραμματεία, ωστόσο ήταν 
η δική του παρέμβαση που 
διευκόλυνε τον κ. Κασ-
σελάκη να ζητήσει τη νέα 
προσφυγή στη βάση, χω-
ρίς να φαίνεται επιπόλαι-
ος ή αλαφροΐσκιωτος. Ως 
παντοδύναμος πρόεδρος 
για μια δεκαπενταετία, ο 
Αλέξης Τσίπρας είναι απο-
λύτως υπεύθυνος για τις 
τρεις πρώτες φάσεις της 
παρακμής του κόμματος. 
Η προτροπή προς τον διά-
δοχό του «να ζητήσει την 
εμπιστοσύνη του σώματος 

που τον εξέλεξε» ήταν απο-
λύτως τυχοδιωκτική. Συνη-
θίζεται οι ιστορικοί αρχηγοί 
των κομμάτων να λειτουρ-
γούν στις κρίσεις ως ειρη-
νοποιοί και «Νέστορες». Ο 
Αλέξης Τσίπρας λειτούργη-
σε μάλλον ως Νέρων.

www.real.gr
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Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Ξεκίνησαν οι εργασίες βελτίωσης της οδικής ασφάλειας 
στην οδό Κουντουριώτου στην Καβάλα

Ξεκίνησαν το πρωί της 
Παρασκευής 1 Μαρτίου 
2024 από τα συνεργεία 
της εταιρίας “ΤΕΧΝΙΚΗ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗ Α.Τ.Ε.Β.Ε.”, 
οι εργασίες βελτίωσης 
της οδικής ασφάλειας 
στη συμβολή των οδών 
Ομονοίας – Κουντου-
ριώτου και Κουντουριώ-
του – Ερυθρού Σταυρού.

Συνοπτική περιγραφή

Η λειτουργία της οδού 
Κουντουριώτου, που απο-
τελεί κύρια οδική αρτηρία, 
η οποία συνδέει το κέντρο 
της πόλης της Καβάλας με 
την ανατολική επέκτασή 
της, έχει γίνει αρκετά προ-
βληματική και απαιτεί ση-
μαντικές παρεμβάσεις.

Η λύση που επιλέχθηκε 
περιλαμβάνει:
• Εγκατάσταση κυκλικού 

κόμβου στην συμβολή 
των οδών Κουντου-
ριώτου, Ομονοίας, Πι-
πίνου και Αμερικανικού 
Ερυθρού Σταυρού

• Διαμόρφωση της οδού 
Κουντουριώτου με μια 
λωρίδα πλάτους 3,75 
μέτρων ανά κατεύθυν-
ση, που θα διαχωρίζο-
νται μεταξύ τους από 
νησίδα πλάτους 1,50 
μέτρου

• Κατάλληλη διαμόρφω-

ση των πεζοδρομίων, 
ώστε, αφενός να εξυ-
πηρετηθεί η ανεμπόδι-
στη κίνηση πεζών και 
ΑμεΑ, και αφετέρου 
να φιλοξενηθεί εκατέ-
ρωθεν παρόδια στάθ-
μευση πλάτους 2,00 
μέτρων

• Αναδιαμόρφωση του 
οδικού δικτύου στη 
συμβολή της οδού 
Κουντουριώτου με την 
παραλιακή οδό Ερυ-
θρού Σταυρού, με τη 
δημιουργία τριγωνικής 
νησίδας

Με την προτεινόμενη δι-
αμόρφωση επιτυγχάνο-
νται τα εξής:
• Αποτροπή της παράνο-

μης στάθμευσης
• Αύξηση της κυκλοφο-

ριακής ικανότητας της 
οδού, λόγω της απο-
τροπής της παράνομης 
στάθμευσης

• Αύξηση της οδικής 
ασφάλειας τόσο για 
την μηχανοκίνητη κυ-
κλοφορία όσο και για 
τους πεζούς. Η εγκα-
τάσταση της νησίδας 
δίνει την δυνατότητα 
στους πεζούς να δι-
ασχίσουν την οδό σε 
δύο φάσεις, καθιστώ-
ντας ευκολότερη την 
διάβαση ακόμη και για 
τις περισσότερο ευά-

λωτες πληθυσμιακές 
ομάδες.

• Βελτίωση της αισθητι-
κής της οδού.

Στόχος της παρέμβασης 
είναι, αφενός να αποτρέπε-
ται η παράνομη στάθμευση 
και αφετέρου να διευκο-
λύνονται οι κινήσεις των 
οχημάτων και, έτσι, να με-
γιστοποιείται η κυκλοφορι-
ακή ικανότητα και η οδική 
ασφάλεια.

Το έργο περιλαμβάνει 
επίσης τις παρακάτω πα-
ρεμβάσεις:
1. Κατασκευή κόμβου επί 

της επαρχιακής οδούς 
Αμυγδαλεώνα – Σταυ-
ρούπολης στο ύψος 
του οικισμού του Νέου 
Ζυγού

2. Βελτίωση της οδικής 
ασφάλειας εντός του 
οικισμού του Ζυγού

Στοιχεία έργου
• Π ρ ο ϋ π ο λ ο γ ι σ μ ό ς : 

3.070.000€
• Χρηματοδότηση: Πρό-

γραμμα Βελτίωσης 
Οδικής Ασφάλειας του 
Ταμείου Ανάκαμψης 
και Ανθεκτικότητας

• Χρόνος περαίωσης: 18 
μήνες

πηγή: Δήμος Καβάλας

Περισυνελέγη το αδέσποτο σκυλί στον Αμυγδαλεώνα που 
απασχόλησε τους κατοίκους

Η επιχείρηση Pet Friend 
με έδρα την Καβάλα, 
ανακοινώνει ως το αδέ-
σποτο σκυλί, γένους 
θηλυκού, το οποίο απα-
σχόλησε την περιοχή του 
Αμυγδαλεώνα Καβάλας 
το τελευταίο διάστημα 
περισυλλέχθηκε το με-
σημέρι της 29ης Φλεβά-
ρη.

Επιπλέον εμβολιάστηκε, 
στειρώθηκε, του τοποθετή-
θηκε ηλεκτρονική σήμανση 
και βρίσκεται πλέον υπό 
την ευθύνη και προστασία 
μας. Για την περισυλλογή 

χρησιμοποιήθηκε εξοπλι-
σμός τελευταίας τεχνολογί-
ας ο οποίος σε συνδυασμό 
με την εμπειρία του προσω-
πικού μας έφεραν αυτό το 
θετικό αποτέλεσμα.

Το ζώο θα φιλοξενηθεί από 
την Pet Friend για όσο δι-
άστημα χρειαστεί έως ότου 
υιοθετηθεί. Όλη η επιχεί-
ρηση πραγματοποιήθηκε 
εθελοντικά για την ανάγκη 
ηρεμίας της συγκεκριμέ-
νης περιοχής αλλά και της 
προστασίας του ιδίου του 
ζώου.

Είμαστε λοιπόν στην ευχά-
ριστη θέση να δηλώσουμε 
πως στην πρώτη ουσια-
στικά μέρα της πρακτικής 
προσπάθειας μας καταφέ-
ραμε να περισυλλέξουμε 
το συγκεκριμένο άκρως 
φοβικό ζώο. Προηγήθηκαν 
δύο ημέρες επαφής, παρα-
τήρησης, προσέγγισης και 
μελέτης της συμπεριφοράς 
του ζώου με σκοπό την 
επαγγελματική διαχείριση 
με ηρεμία και ασφάλεια.
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Ελευθερούπολη 
Ξεκίνησε το έργο της αντιπυρικής προστασίας
Ξεκίνησε το έργο για την 
αντιπυρική προστασία 
της Ελευθερούπολης. Η 
προστασία από πυρκα-
γιές είναι ζωτικής σημα-
σίας, και η επέκτασή της 
σε όλη την περίμετρο της 
πόλης, καλύπτοντας και 
σημαντικά κτίρια όπως 
το ξενοδοχείο, η πυρο-
σβεστική, η μπουζίνα, το 
ΕΠΑΛ και το στρατόπε-
δο, αποτελεί σημαντική 
προσπάθεια

Η διατήρηση της φυσικής 
ομορφιάς της πόλης ενώ 
παράλληλα ενισχύεται η 
αντιπυρική προστασία είναι 
εξαιρετικά σημαντική για 
την ευημερία της κοινότη-
τας. Η συντονισμένη δρά-
ση και οι συνεχείς πιέσεις 
μπορούν να οδηγήσουν σε 
παρόμοιες προσπάθειες και 
σε άλλες περιοχές, ενισχύ-
οντας έτσι την προστασία 
από πυρκαγιές σε ολόκλη-
ρη την περιοχή.».

Νέο αυτοτελές γραφείο πολιτικής προστασίας 
στον Δήμο Παγγαίου
Σύμφωνα με το νέο σχέδιο 
και τον νόμο καθέ Δήμος 
της χώρας θα πρέπει να 
έχει το δικό του αυτοτελές 
γράφειο πολιτικής προστα-
σίας με τον Δήμο Παγγαίου 
να έχει ήδη βάλει σε λει-
τουργία το νέο αυτό γρα-
φείο το οποίο ομώς πρέ-
ποι να ενισχυθει με νέους 
υπαλλήλους.

Αυτοτελές Γραφείο Πολιτικής Προστασίας δήμου Παγγαίου 
128 δημότες εκπαιδεύτηκαν στη χρήση απινιδωτών
Πραγματοποιήθηκε την Τε-
τάρτη 14/2/2024 η προ-
γραμματισμένη εκδήλωση 
απονομής βεβαιώσεων 
εκπαίδευσης του ΕΚΑΒ με 
θέμα: Υποστήριξη λειτουρ-
γιών καρδιάς πνευμόνων-
χρήση ΑΕΑ, σε 128 συμπο-
λίτες μας.

Στην εκδήλωση παραβρέ-
θηκαν ο Δήμαρχος Παγγαί-
ου Φίλιππος Αναστασιάδης, 
ο Αντιπεριφερειάρχης Υγεί-
ας και Κοινωνικής Πολιτι-
κής κ. Γεώργιος Δαλακού-
ρας, ο Γενικός Γραμματέας 
του δήμου Καλλινικίδης 
Γεώργιος, ο Αντιδήμαρχος 
Πολιτικής Προστασίας κ. 
Τραγατζόπουλος Πέτρος, 
ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑΑ 
Παγγαίου κ. Καλλινικίδης 
Ανδρέας, ο Σύμβουλος 
της Δημοτικής Κοινότητας 
Ελευθερούπολης Κυριαζής 
Ευαγγέλου, οι εκπαιδευτές 
διασώστες του ΕΚΑΒ, Δο-
ξάκης Νίκος και Μαρκάκης 
Γιάννης και ο εκπρόσωπος 
της Αστυνομίας κ. Νάνος 
Δημήτριος.

Ο Δήμος Παγγαίου αξιο-
ποιώντας ένα εξαιρετικό 
χρηματοδοτικό εργαλείο 
το MED4ALL άρχισε από 
το 2020 μια προσπάθεια 
οργάνωσης ενός δικτύου 
ΑΕΑ αλλά και εκπαίδευσης 
πολιτών στην χρήση των. 
Στον Δήμο Παγγαίου, ένα 
δήμο με έκτασης 698 τε-
τραγωνικών χιλιόμετρων 

και με πληθυσμό 29.508 
κατοίκων με 30 δημοτικές 
κοινότητες περιλαμβάνουν 
37 οικισμούς, με ποικίλες 
γεωγραφικές ιδιαιτερότη-
τες, αναπτύχθηκε ένα εκτε-
ταμένο δίκτυο με 51 AED 
σε δημόσιους χώρους με 
ελεύθερη πρόσβαση στο 
κοινό, κυρίως στα Περιφε-
ρειακά Ιατρεία, αθλητικές 
εγκαταστάσεις αλλά και 
τουριστικά-παραθεριστικά 
μέρη (beach bars, πολυσύ-
χναστες παραλίες).

Συνοδοιπόροι σε αυτή την 
μεγάλη προσπάθεια ήταν 
η περιφερειακή ενότητα 
Καβάλας, βουλευτές αλλά 
και ιδιώτες. Έτσι πετύχαμε 
μια εξαιρετική αναλογία 
σε 1 AED ανά 578 κατοί-
κους 14 απινιδωτές ανά 
τετραγωνικό χιλιόμετρο, 
πολύ πάνω από τα διεθνή 
στάνταρ, (ένας απινιδωτής 
ανά 1.500 άτομα και 2 ανά 
τετραγωνικό χιλιόμετρο) 
σε μια περιοχή με δύσκο-
λη γεωγραφική και αστική 
αποτύπωση. Η αναλογία 
δε, απινιδωτών ανά κάτοι-
κο αποτελεί την μέγιστη 
απόδειξη της κοινωνικής 
πολιτικής που εφαρμόζε-
ται στον δήμο μας, που 
έχει ως στόχο να βελτιώσει 
σημαντικά τα ποσοστά επι-
τυχούς ανάνηψης πιθανών 
θυμάτων καρδιακής ανα-
κοπής αλλά και γενικότερα 
να βελτιώσει την ποιότητα 
ζωής και την ασφάλεια των 
συμπολιτών μας.

Παράλληλα με τους 350 
εκπαιδευμένους και πι-
στοποιημένους εθελοντές 
πετύχαμε μια πολύ υψηλή 
σχέση, 1 εκπαιδευμένος 
ανά 84 κατοίκους, οι οποίοι 
προέρχονται από την ελλη-
νική αστυνομία, αθλητικά 
σωματεία, τοπική αυτοδι-
οίκηση, πολιτιστικούς συλ-
λόγους, την εκκλησία, την 
εκπαίδευση αλλά και μεμο-
νωμένους συμπολίτες μας.

Στην αρχή της εκδήλω-
σης τιμήθηκαν τέσσερεις 
συμπολίτες μας, μέλη του 
paggaioalaert και συγκε-
κριμένα οι Δημούδης Θα-
νάσης, Κοντούδης Βασί-
λης, Μακρής Παντελής και 
Σαραντούδης Βαγγέλης 
οι οποίοι, με κίνδυνο της 
σωματικής τους ακεραιό-
τητας, σε συνεργασία με 
άνδρες της Πυροσβεστικής, 
αξιοποιώντας την γνώση 
του ορεινού όγκου, την Κυ-

ριακή 23 Απριλίου 2022, 
κατάφεραν να εντοπίσουν, 
να απεγκλωβίσουν και να 
μεταφέρουν σώους και 
αβλαβής σε ασφαλή περι-
οχή, δύο νέους που είχαν 
χάσει τον προσανατολισμό 
του σε απόκρημνη περιοχή 
του Παγγαίου πάνω από 
την Νικήσιανη, κάτω από 
εξαιρετικές δύσκολες γεω-
μορφολογικές και καιρικές 
συνθήκες.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Πρωτιά του Σάββα Μιχαηλίδη στις εκλογές της Π.Ε.Δ. ΑΜΘ

Πρώτος σε σταυρούς αναδείχθηκε ο Δήμαρχος Νέστου Σάββας Μιχαηλίδης, στις εκλογές για την ανάδειξη νέας διοίκησης στην Περιφερειακή Ένωση Δήμων της ΑΜΘ (Π.Ε.Δ. ΑΜΘ).
Οι εκλογές έγιναν την Τρίτη το απόγευμα σε ξενοδοχείο της Κομοτηνής και συμμετείχε το σύνολο σχεδόν των εκπροσώπων των Δήμων της Περιφέρειας.
Η πρωτιά του κ. Μιχαηλίδη ενισχύει το σενάριο να είναι ο επόμενος πρόεδρος της ΠΕΔ – ΑΜΘ.
Στο διοικητικό συμβούλιο εκλέγονται επίσης οι Δήμαρχοι Θάσου και Καβάλας, οι δημοτικοί σύμβουλοι Μ. Παπαδόπουλος (Καβάλας) και Γ. Χριστοδουλίδης (Παγγαίου). Αντιπρόσωποι 
στη συνέλευση της ΚΕΔΕ εκλέγονται οι Κ. Βακιρτζής (Καβάλας) και Χρ.  Μποσμπότης (Παγγαίου).

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Ο Σάββας Μιχαηλίδης νέος πρόεδρος της ΠΕΔ ΑΜΘ

Στην πρώτη συνεδρίαση 
του νέου διοικητικού συμ-
βουλίου της ΠΕΔ ΑΜΘ 
εκλέχτηκε με ψηφοφορία 
(ομόφωνα) το νέο προε-
δρείο της ΠΕΔ ΑΜΘ και τα 
δύο μέλη της Εκτελεστικής 
Επιτροπής.

Οι νέες θέσεις στο ΔΣ.
Πρόεδρος: Σάββας Μιχαη-
λίδης, δήμαρχος Νέστου.
Αντιπρόεδρος: Θεόδωρος 
Αθανασιάδης, δήμαρχος 
Προσοτσάνης.

Γραμματεας: Θωμάς Μιχο-
γλου, δήμαρχος Τοπείρου.
Μέλος Ε.Ε.: Δαβής Απόστο-
λος, Πρόεδρος ΔΣ Σουφλί-
ου.
Μέλος Ε.Ε.: Χαριτόπουλος 
Κωνσταντίνος, Δημοτικός 
Συμβουλος Σαππών.

Η θητεία των μελών είναι 
για όλη την δημοτική θη-
τεία 2024-2028.

Προεδρεύων του διοικητι-
κού συμβουλίου της ΠΕΔ 

ΑΜΘ ήταν ο Αποστόλης 
Δαβής ως πλειοψηφόν 
σύμβουλος στις εκλογικές 
διαδικασίες της 13ης Φε-
βρουαρίου για την ανάδει-
ξη των συλλογικών οργά-
νων της Π.Ε.Δ ΑΜ-Θ και 
των εκπροσώπων της, στη 
Γενική Συνέλευση της Κε-
ντρικής Ένωσης Δήμων Ελ-
λάδας (Κ.Ε.Δ.Ε), δημοτικής 
περιόδου 2024-2028.

Το βιογραφικό του νέου 
προέδρου της ΠΕΔ – ΑΜΘ 

και δημάρχου Νέστου Σάβ-
βα Μιχαηλίδη
Γεννήθηκε το 1962 και με-
γάλωσε στη Χρυσούπολη.
Απόφοιτος της Ανωτέρας 
Δημόσιας Σχολής Πλοιάρ-
χων Εμπορικού Ναυτικού.
Απόφοιτος Δασοπονίας.
Τελειόφοιτος της Νομικής 
Σχολής του
Τμήματος Διεθνών Οικο-
νομικών Σχέσεων και Ανά-
πτυξης του Δημοκρίτειου 
Πανεπιστημίου Θράκης.
Από τον Ιούνιο του 2004 

μέχρι και τον Ιούνιο του 
2006 επικεφαλής της Ομά-
δας Διοίκησης Έργου στην 
Περιφέρεια Α.Μ.Θ. ως ειδι-
κός συνεργάτης του Γ.Γ. Πε-
ριφέρειας σε θέματα Ο.Τ.Α. 
(Δήμων και Νομαρχιακών 
Αυτοδιοικήσεων), καθώς 
είχε υπηρετήσει και τους 
δύο θεσμούς.
Υπάλληλος του Υπουργείου 
Οικονομικών. Προϊστάμε-
νος Τμήματος ΣΔΟΕ 2014-
2017, Επικεφαλής της Κι-
νητής Μονάδας Ελέγχου 

ΚΟΕ Τελωνειακού Ελέγχου 
2017-2019
Είναι παντρεμένος με την 
Ελένη Γλύπτη και έχει δύο 
γιους, το Μιχάλη, Δασο-
λόγο και μεταδιδάκτορα 
Γεωπόνο του Αριστοτελεί-
ου Πανεπιστημίου Θεσσα-
λονίκης και τον Παντελή, 
τελειόφοιτο του Τμήματος 
Επιστήμης και Τεχνολογίας 
Υλικών του Πανεπιστημίου 
Κρήτης.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Η Καβάλα είναι .. παντού
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Ήταν μια σημαντική εκ-
δήλωση για μένα, αυτή 
που έγινε την προηγού-
μενη Τετάρτη. Είχα την 
ευκαιρία να μιλήσω για 
μια ακόμα φορά για την 
αγαπημένη μας πόλη 
την Καβάλα. Για την 
πόλη της καρδιάς μας 
που είναι παντού.. Μια 
έρευνα που ξεκίνησε 
εδώ και τέσσερα χρόνια 
και συνεχίζεται. Θέμα 
της η Καβάλα αλλού.. 
όπου την συναντάμε 
στα πέρατα του κόσμου. 

Ευχαριστώ θερμά τον 
όμιλο Καβάλας για τη 
Διάδοση της Ελληνικής 
Γλώσσας (ΟΔΕΓ), που 
στις 28 Φεβρουαρίου 
στην αίθουσα του Ξενο-
δοχείου “Εσπέρια”, μου 
έδωσε αυτή την ευκαι-
ρία που πραγματοποίη-
σε και την εθιμοτυπική 
εκδήλωση της κοπής της 
βασιλόπιτας του μέσα 
σε μια κατάμεστη αί-
θουσα από μέλη και φί-
λους του Ομίλου. Στην 

σχετική του ανακοίνω-
ση μετά την εκδήλωση 
η πρόεδρος και η διοί-
κηση του Ομίλου ανα-
φέρουν: “Μετά την τήρη-
ση ενός λεπτού σιγής από 
τους παρευρισκόμενους, 
ως απόδοση τιμής στα θύ-
ματα του δυστυχήματος 
στα Τέμπη και τον σύντομο 
χαιρετισμό της Προέδρου 
κας Μελίνας Παπακωνστα-
ντίνου, το βήμα πήρε ο συ-
μπολίτης κ. Κωνσταντίνος 
Παπακοσμάς, ερευνητής 
της τοπικής μας ιστορίας. 

Ο κ. Παπακοσμάς ταξίδε-
ψε το ακροατήριο στην 
Καβάλα του παρελθόντος, 
που βρίσκεται σε Μουσεία, 
Πινακοθήκες, Βιβλιοθήκες, 
Πανεπιστήμια, Ερευνητι-
κά Ιδρύματα, ιδιωτικές και 
δημόσιες συλλογές στην 
Ελλάδα και στο εξωτερικό, 
προσφέροντας εξαιρετική, 
υψηλού επιπέδου γνώση 
και πνευματική τροφή. Ο 
Σύλλογος Φίλων Μου-
σικής Νομού Καβάλας, 
με τη μικτή του χορωδία, 

προσέφερε απολαυστικές 
μουσικές στιγμές χορωδι-
ακού τραγουδιού περιλαμ-
βάνοντας στο ρεπερτόριό 
του παραδοσιακά τραγού-
δια, Θεοδωράκη και Χα-
τζηδάκη. Το Ξενοδοχείο 
“Εσπέρια” μεγιστοποίησε 
τα συναισθήματα ευφορί-
ας, χαράς και βαθιάς ικα-
νοποίησης προσφέροντας 
πλουσιότατο μπουφέ και 
άριστη εξυπηρέτηση από 
το προσωπικό του. Τα 
πολλά δώρα της λαχειο-
φόρου αγοράς πρόσθεσαν 
επιπλέον χαμόγελα στους 
παρευρισκόμενους. Παρό-
ντες ήταν ο πατήρ Ηλίας 
Κωνσταντινίδης ως εκπρό-
σωπος του Σεβασμιότατου 
Μητροπολίτη κκ Στεφά-
νου, καθώς και ο Αντιδή-
μαρχος Πολιτισμού κ. Από-
στολος Μουμτσάκης”. Θα 
ήθελα να ευχαριστήσω την 
πρόεδρο του Ομίλου και 
τα μέλη του Δ.Σ. Μελίνα 
Παπακωνσταντίνου, Δημή-
τριος Τσεσμετζόγλου, Φαί-
δων Σεντικιώτης, Μελίνα 
Σταμπουλή, Εύη Καρατζά 
και Γόνη Στουγιαννίδου 
για την τιμή που με έκαναν 
να είμαι ο ομιλητής στην 
εκδήλωση τους και φυσι-
κά το πολυπληθές ακρο-
ατήριο για τα καλά του 
λόγια. Η υπόσχεση μου 
ότι η προσπάθεια για την 
αναζήτηση, καταγραφή και 
ανάδειξη της ιστορίας του 
τόπου μας θα συνεχιστεί, 
πιστός στη θέση μου ότι οι 
γνώσεις πρέπει να μοιρά-
ζονται..

Η ΜΕΓΑΛΗ ΛΕΣΧΗ
Έχω γράψει και στο πα-
ρελθόν για την ανάγκη της 
ανάδειξης της “Μεγάλης 
Λέσχης” και των δραστη-
ριοτήτων σε αυτήν. Εδώ 
και ένα αιώνα, το κτίριο – 
ιστορία της πόλης,  αποτε-
λεί πηγή γνώσης αλλά και 
τόπο τέλεσης σημαντικών 
γεγονότων που καθόρισαν 
την Καβάλα. Η επισκευή 
του, μέσω των Ευρωπα-
ϊκών προγραμμάτων, και 
της φροντίδας του Δήμου 
με την αμέριστη στήριξη 
της Φιλοπτώχου Αδελ-
φότητας Κυριών Καβάλας 
(που είναι ο ιδιοκτήτης του 
κτιρίου) αποτέλεσαν το με-
γάλο βήμα της προηγού-
μενης δεκαετίας. Σήμερα 
θα πρέπει την ιστορία των 

ανθρώπων να την αποτυ-
πώσουμε μέσα στο ίδιο το 
κτίριο. Να είναι προσιτή 
στους νεότερους και θύμη-
ση για τους παλαιότερους. 
Η πρόσφατη εκδήλωση της 
Φιλοπτώχου με την ονο-
μασία το " Τσάι της Αμυ-
γδαλιάς" άνοιξε τον “ασκό” 
της ιστορίας. 
Θα μπορούσε, αυτή είναι 
η πρόταση μου, όλα αυτά 
να αποτελούν στοιχεία της 
περιήγησης στην “Μεγάλη 
Λέσχη”, να λειτουργήσουν 
ως ένα ψηφιακό Μουσείο 
μέσα σε αυτήν. 
Θα μπορούσε η Λέσχη να 
ήταν τόπος ξεναγήσεων σε 
καθημερινή βάση, ένα ακό-
μα σημείο Πολιτισμού στην 
πόλη. 
Η υλικοτεχνική υποδομή 
υπάρχει αρκεί η θέληση 
για δημιουργία. Τα στοι-
χεία πολλαπλασιάζονται 
συνεχώς με φωτογραφί-
ες, αντικείμενα ακόμα και 
μαρτυρίες των απογόνων 
των ανθρώπων που .. έζη-
σαν τις δράσεις στο χώρο 
αυτό.
Απαραίτητη η έκδοση πο-
λύγλωσσου ενημερωτι-
κού φυλλαδίου για την 
διαδρομή του χώρου στην 
ιστορία της πόλης και των 
ανθρώπων της. 
Επίσης οι ίδιες της οι χρή-
σεις που είναι πολλές από 
την λειτουργία του κτιρίου 
μέχρι σήμερα. 
Είχα την ευκαιρία να κα-
ταγράψω τις διηγήσεις 
του αειμνήστου Δημητρίου 
Αστεριάδη που γνώρισε 
την Λέσχη ακόμα και προ-
πολεμικά. Πολλά από αυτά 
αποτυπώνονται σε δυο 
ντοκιμαντέρ που έχουν 
παραχθεί για την Μεγάλη 
Λέσχη, το ένα από την Τη-
λεόραση της Βουλής των 
Ελλήνων και το άλλο από 
τον Δήμο Καβάλας.
Γνωρίζω ότι υπάρχει πλού-
σιο φωτογραφικό υλικό 
από την λειτουργία του 
χώρου, ως Δημοτική Βι-
βλιοθήκη για είκοσι περί-
που χρόνια αλλά και ως .. 
Στρατιωτική Λέσχη. Όλα 
αυτά θα μπορούσαν να 
ήταν σε περίοπτες θέσεις 
στον χώρο και να μας .. 
αφηγούνταν την ιστορία 
της ίδιας μας της πόλης… 
Ένα μικρό εκθετήριο μέσα 
στην Λέσχη, τα στοιχεία 
υπάρχουν .. Ας το τολμή-
σουμε..
Στον κύκλο της εικόνας 
ο φωτογράφος της προ-
πολεμικής εποχής απο-
θανατίζει εκδήλωση στην 
“Μεγάλη Λέσχη”. Η φωτο-
γραφία είναι από το αρχείο 
της ΦΑΚΚ και βρίσκεται 
στο βιβλίο της αείμνηστης 
συγγραφέας και φιλόλο-
γου Αγγελικής Κιουρτσή 
Μιχαλοπούλου με τίτλο 
“Φιλόπτωχος Αδελφότητα 
Κυρίων Καβάλας 1902 – 
1992, Από τον Μακεδονι-
κό Αγώνα μέχρι σήμερα”.
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ “ΠΑΤΡΙΣ”
Μοναδικό ντοκουμέντο.. 
ιστορίας και σταθερός 

στην άποψη μου ότι γνώ-
σεις και τα .. αρχεία πρέπει 
να μοιράζονται σας παρου-
σιάζω μια σειρά φωτογρα-
φιών από την έκδοση της 
εφημερίδας “ΠΑΤΡΙΣ” στην 
Καβάλα, την 25η Φεβρου-
αρίου 1915, ιδιοκτήτες ο 
Αντώνης Χαμουδόπουλος 
και ο Αχιλλέας Πετρόπου-
λος. Τα γραφεία της εφη-
μερίδας στην οδό Ρωμα-
νού έναντι των Καλογριών. 
Κοστίζει πέντε λεπτά και 
πωλείται από το πρακτο-

ρείο εφημερίδων Νικήτα 
Παπαδόγιαννη. Το φύλλο 
της εφημερίδας είναι το 4ο 
και είχε μια σειρά διαφη-
μίσεων καταστημάτων της 
πόλης αλλά και δράσεων 
σε αυτήν . Η πόλη έσφυ-
ζε από ζωή και τίποτα δεν 
προμήνυε τι θα ακολου-
θούσε ένα χρόνο μετά .. με 
την Βουλγαρό γερμανική 
εισβολή..
ΚΑΡΤΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ..ΚΑΒΑ-
ΛΑ
Εκεί στα 1904, πριν 120 

χρόνια ταχυδρομείται, 
αυτή η καρτ΄- ποστάλ που 
μας ..ξεδιπλώνει την Κα-
βάλα της εποχής εκείνης. 
Η πόλη έχει βγει από το 
Κάστρο και έχει αναπτυ-
χθεί ραγδαία γύρω από τις 
καμάρες αλλά και στη νέα 
συνοικία πέριξ του Ναού 
του Τιμίου Προδρόμου 
στον Άγιο Ιωάννη. Νεόδμη-
τα κτίρια εικονίζονται στην 
φωτογραφία, όπως και 
πολλά Καπνομάγαζα . Στην 
ένθετη εικόνα, της κάρτας, 

η σημερινή οδός “Μεγάλου 
Αλεξάνδρου” και το Εμπο-
ρικό Κέντρο αριστερά ..η 
πόρτα του Καπνομάγαζου 
της Ρεζί υπάρχει ακόμα και 
σήμερα..

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Προχωράει η απόκτηση σκάφους με σύγχρονο 
ιατρικό εξοπλισμό για την Θάσο

Ο βουλευτής Μακάριος Λα-
ζαρίδης σε ανάρτησή του 
σημειώνει τα ακόλουθα:
Στις 3/11/2021 είχα δε-
σμευτεί για την απόκτηση 
ενός περιπολικού σκάφους 
με σύγχρονο ιατρικό εξο-
πλισμό για την Θάσο.
Στις 5/4/2023 ανακοίνωσα 
την απόκτηση του σκάφους, 
μετά από συντονισμένες 
ενέργειες με το Υπουργείο 
Ναυτιλίας.

Σήμερα συναντήθηκα με 
τον Υφυπουργό Ναυτιλίας 
κ. Γιάννη Παππά, ο οποίος 
με ενημέρωσε για την πο-

ρεία απόκτησης του σκά-
φους, που θα θωρακίσει 
την υγεία των κατοίκων 
του νησιού.
Σύμφωνα με την ενημέρω-
ση έχει υπάρξει ανάδοχος 
και η σύμβαση βρίσκεται 
στο Ελεγκτικό Συνέδριο, η 
οποία αναμένεται να υπο-
γραφεί περί τα τέλη Απρι-
λίου. Στη συνέχεια θα ξεκι-
νήσει η ναυπήγηση των 11 
σκαφών, ένα εκ των οποί-
ων θα έρθει στην Θάσο.
Το είπαμε! Το κάνουμε! Συ-
νεχίζουμε!

Από: Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Μεγάλο το εργασιακό κόστος στον τουρισμό

Πάρης Παρασχούδης: 
Για να βρεις προσωπικό 
πρέπει να δώσεις κάτι 
παραπάνω από τη δι-
πλανή σου επιχείρηση 
/ Στις επιχειρήσεις του 
κλάδου δεν ισχύει ο κα-
τώτατος μισθός, αλλά ο 
νόμος της προσφοράς 
και της ζήτησης

«Το πρόβλημα της έλλειψης 
προσωπικού στα ξενοδο-
χεία, αλλά και γενικότερα 
στον κλάδο του Τουρισμού, 
είναι ένα τεράστιο πρόβλη-
μα, για το οποίο δεν έχουμε 
βρει τη λύση εδώ και πολλά 
χρόνια».

Τα παραπάνω υπογράμμι-
σε σε δηλώσεις που έκανε 
στον «Ενήμερο», ο πρόε-
δρος της Ένωσης Ξενοδό-
χων Θάσου, Πάρης Παρα-
σχούδης, ο οποίος πέραν 
από το μείζον αυτό πρό-
βλημα αναφέρθηκε και στις 
προσδοκίες που υπάρχουν 
για τη φετινή τουριστική 
περίοδο. 

«Τα χρήματα που χρειά-
ζεται να δώσει μία επι-
χείρηση για το προσω-
πικό έχουν ανεβεί ήδη 
από την περσινή περίοδο 
κατά 35 με 50% και φα-
ντάζομαι ότι θα αυξηθεί 
ακόμη περισσότερο τη 
φετινή περίοδο…»

«Πιστεύαμε ότι κάποια στιγ-
μή θα μπορούσε να βρεθεί 
μια ισορροπία μεταξύ της 
ανάγκης των επιχειρήσεων 
για προσωπικό και της αύ-
ξησης του προσωπικού που 
θα ήταν πρόθυμο να δου-
λέψει για τις τουριστικές 
επιχειρήσεις. Εντούτοις δεν 
παρατηρείται κάτι τέτοιο κι 
αυτό αλλάζει τα δεδομένα 
για τα χρήματα που θα πρέ-
πει να δώσουν οι επιχειρή-
σεις προς τους εργαζομέ-
νους, γιατί βασιζόμαστε σε 
μία ελεύθερη αγορά προ-
σφοράς και ζήτησης. Εδώ 
δεν ισχύει ο κατώτατος μι-
σθός. Για να βρεις προσω-
πικό πρέπει να δώσεις κάτι 
παραπάνω από τη διπλανή 
σου επιχείρηση, οπότε τα 

χρήματα που χρειάζεται να 
δώσει μία επιχείρηση για 
το προσωπικό έχουν ανεβεί 
ήδη από την περσινή περί-
οδο κατά 35 με 50% και 
φαντάζομαι ότι θα αυξη-
θεί ακόμη περισσότερο τη 
φετινή περίοδο», σημείωσε 
σχετικά ο κ. Παρασχούδης.

«Το πρόβλημα υπάρχει 
εδώ και αρκετά χρό-
νια, όμως διογκώθηκε 
μετά την πανδημία του 
covid…»

«Αυτό φυσικά παρασέρνει 
και τις εργοδοτικές εισφο-
ρές μαζί και το κόστος για 
τις επιχειρήσεις είναι με-
γάλο. Φυσικά ωφελημένοι 
από την υπόθεση αυτή εί-
ναι οι εργαζόμενοι, αλλά 
πρέπει να υπάρξει μία ισορ-
ροπία σε αυτό το θέμα. Δεν 
είναι δυνατόν να συνεχιστεί 
αυτός ο ανταγωνισμός των 
επιχειρήσεων και να πλει-
οδοτούν για το ποιος θα 
δώσει περισσότερα χρήμα-
τα, γιατί και τα όρια των 
επιχειρήσεων είναι συγκε-
κριμένα. Το πρόβλημα της 
έλλειψης προσωπικού δεν 
είναι μόνο στα ξενοδοχεία 
της Θάσου, μιλάμε για τα 
ξενοδοχεία όλης της χώ-
ρας. Το πρόβλημα υπάρχει 
εδώ και αρκετά χρόνια, 
όμως διογκώθηκε μετά 
την πανδημία του covid και 
φάνηκε πολύ περισσότερο 
σαν πρόβλημα», ανέφερε 
στη συνέχεια ο πρόεδρος 
της Ένωσης Ξενοδόχων 
Θάσου.

«Τα δωμάτια του airbnb 
είναι περισσότερα από 
τα δωμάτια των ξενο-
δοχείων. Την τελευταία 
πενταετία έχουν εκτο-
ξευτεί οι ανάγκες για 
καμαριέρες…»
«Στην περιοχή μας, αλλά 
και σε όλη την Ελλάδα τα 
δωμάτια του airbnb είναι 
περισσότερα από τα δωμά-
τια των ξενοδοχείων. Την 
τελευταία πενταετία έχουν 
εκτοξευτεί οι ανάγκες για 
καμαριέρες, οπότε πολλοί 
εργαζόμενοι έχουν στρα-
φεί προς τα εκεί. Είναι κάτι 
φυσικό γιατί υπάρχουν 
περισσότερες ανάγκες. Το 
προσωπικό μειώνεται και 
οι ανάγκες αυξάνονται. 
Με την πανδημία έγινε και 
μία μεταφορά εργαζομέ-
νων από τον Τουρισμό σε 
άλλους κλάδους, οπότε 
το πρόβλημα έγινε ακόμη 
μεγαλύτερο», τόνισε ακό-
μη στα όσα δήλωσε στον 
«Ενήμερο», ο Πάρης Παρα-
σχούδης.

«Δεν είναι αρκετές οι 
λύσεις του τύπου της 
πρόσληψης προσφύγων 
της δομής της Καβά-
λας…»

Ερωτηθείς σχετικά με το 
αν αποτελεί λύση στο πρό-
βλημα η πρόσληψη ατόμων 
από τη δομή προσφύγων 
της Καβάλας, ο κ. Παρα-
σχούδης απάντησε: «Δεν 
είναι αρκετές οι λύσεις του 
τύπου της πρόσληψης προ-

σφύγων της δομής της Κα-
βάλας. Περιοχές της νότιας 
Ελλάδας δουλεύουν πολύ 
με ανθρώπους που κάνουν 
μετάταξη από Πακιστάν, Αί-
γυπτο, εμείς δεν μπορούμε 
να το κάνουμε. Η διαδικα-
σία είναι μεγάλη. Στην Πε-
ριφέρειά μας τα δυο τελευ-
ταία χρόνια έχουν εγκριθεί 
μόνο 200 άτομα που δεν 
είναι αρκετά για να καλύ-
ψουν το κενό που υπάρχει 
στις θέσεις εργασίας. Δυ-
στυχώς δεν έχουμε βρει 
τη λύση του προβλήματος 
μέχρι σήμερα. Πολλοί επι-
χειρηματίες αναγκάζονται 
να εργαστούν και οι ίδιοι 
σε θέσεις που ήταν για το 
προσωπικό. Βέβαια αυτό 
γίνεται στις μικρές επιχει-
ρήσεις που μπορούν να το 
κάνουν. Οι μεγάλες επιχει-
ρήσεις δεν μπορούν να το 
κάνουν. Ένας επιχειρημα-
τίας που έχει 100 ή 200 
δωμάτια δεν μπορεί να 
ασχοληθεί προσωπικά, αν 
και θα αναγκαστεί βέβαια 
σε κάποιο βαθμό, αλλά γε-
νικά δεν έχει τον χρόνο να 
το κάνει». 

«Η ζήτηση για τη Θάσο 
είναι πάρα πολύ καλή, 
καθώς περιλαμβάνεται 
μέσα στους πέντε κο-
ρυφαίους προορισμούς 
στην Ελλάδα, όσον αφο-
ρά το ενδιαφέρον για να 
έρθει κάποιος εδώ…»

Όσον αφορά τέλος τα μη-
νύματα για τη φετινή του-
ριστική περίοδο, ο Πάρης 

Παρασχούδης επισήμανε: 
«Τα μηνύματα από τις χώ-
ρες της δυτικής Ευρώπης 
για τις οποίες έχουμε γνώ-
ση είναι καλά. Η ζήτηση για 
τη Θάσο είναι πάρα πολύ 
καλή, καθώς περιλαμβά-
νεται μέσα στους πέντε 
κορυφαίους προορισμούς 
στην Ελλάδα, όσον αφορά 
το ενδιαφέρον για να έρθει 
κάποιος εδώ. Φυσικά υπάρ-
χουν και εμπόδια που είναι 
το ότι δεν έχουμε αρκετά 
μεγάλη αεροπορική σύν-
δεση με το εξωτερικό. Δεν 
έχουμε πολύ μεγάλα ξενο-
δοχεία για να φιλοξενή-
σουμε κόσμο. Οι υποδομές 
που γίνονται είναι καταλύ-
ματα για να εξυπηρετούν 
κυρίως όχι tour operators, 
αλλά μεμονωμένους επι-
σκέπτες και τους Βαλκάνι-
ους. Η κίνηση θα ξεκινήσει 
πριν από το Πάσχα φέτος. 
Όπως πάντα τέλος Απριλί-
ου ξεκινάνε οι πρώτες πτή-
σεις από τη Γερμανία. Αυτή 
είναι η μεγαλύτερη αγορά 
μας από τη δυτική Ευρώπη 
και αυτή σηματοδοτεί πά-
ντα την έναρξη της τουρι-
στικής σεζόν. Φυσικά έχου-
με και τους τουρίστες που 
μας επισκέπτονται οδικώς, 
κυρίως από τη Ρουμανία 
και τη Βουλγαρία και φυσι-
κά και από άλλες γειτονικές 
χώρες, όπως η Σερβία και η 
Τουρκία». 

Από:
Γιάννης Σιαπέρας

kavalawebnews.gr/
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Επικεφαλής Γραμματείας της Νέας Δημοκρατίας 
ο Γιώργος Καλαντζής
Ανακοινώθηκαν χθες οι αποφάσεις του προέδρου, Κυριάκου Μητσοτάκη, ορισμός των επικεφαλής των Γραμματειών του κόμματος.
Αρμοδιότητα οργανωτική και λειτουργική ανάπτυξη, κατεύθυνση και συντονισμός τομέων δράσης. Οργανωτικός Γραμματέας τέως Βουλευτών – Ευρωβουλευτών και Πολιτευτών 
ο Γιώργος Καλαντζής.

Μακάριος Λαζαρίδης:
«Είμαστε δίπλα στους αγρότες με πράξεις και όχι 
ανεβαίνοντας στα τρακτέρ!»

«Η Κυβέρνηση της Νέας 
Δημοκρατίας και του Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη, 50 
χρόνια από την ίδρυση της 
παράταξής μας και 50 χρό-
νια από τη Μεταπολίτευση, 
αποδεικνύει και με αυτό το 
νομοσχέδιο ότι βάζει πάνω 
απ’ όλα τον άνθρωπο. Ότι 
μέλημά μας είναι η διατή-
ρηση της κοινωνικής συνο-
χής και ότι απευθυνόμαστε 
σε όλους τους πολίτες χω-
ρίς διακρίσεις. Με κοινωνι-
κή δικαιοσύνη, χωρίς όμως 
να παρεκκλίνουμε από τους 

δημοσιονομικούς στόχους».

Αυτό τόνισε ο Βουλευτής 
Π.Ε. Καβάλας της Νέας 
Δημοκρατίας, κ. Μακάριος 
Λαζαρίδης, μιλώντας στην 
Ολομέλεια της Βουλής, 
στη συζήτηση για το νο-
μοσχέδιο του Υπουργείου 
Εθνικής Οικονομίας και Οι-
κονομικών με τίτλο «Όροι 
αξιοποίησης της δημόσιας 
περιουσίας στις παραθα-
λάσσιες περιοχές και άλλες 
διατάξεις».

Ιδιαίτερη αναφορά ο κ. Λα-
ζαρίδης έκανε στους αγρό-
τες, «τους ανθρώπους του 
μόχθου που αγωνίζονται σε 
δύσκολες συνθήκες για τα 
προς το ζην. Τους καταλα-
βαίνουμε απόλυτα και γι’ 
αυτό, από την πρώτη στιγ-
μή που η Νέα Δημοκρατία 
ανέλαβε τη διακυβέρνηση 
της χώρας, το 2019, βρί-
σκεται διαρκώς δίπλα τους. 
Και το δίπλα τους, κυρίες 
και κύριοι συνάδελφοι της 
αντιπολίτευσης, το εννοού-
με με έργα, με πράξεις και 

όχι ανεβαίνοντας στα τρα-
κτέρ! Το εννοούμε με σημα-
ντικές παρεμβάσεις – ανά-
σα για τους γεωργούς και 
τους κτηνοτρόφους μας».

Στο παρόν νομοσχέδιο, 
όπως εξήγησε, «περιλαμ-
βάνεται – και θέλω να πι-
στεύω ότι θα την ψηφίσετε, 
κυρίες και κύριοι της αντι-
πολίτευσης – η επιστροφή 
του Ειδικού Φόρου Κατα-
νάλωσης στο αγροτικό πε-
τρέλαιο για το 2024, κάτι 
που κάναμε και το 2022 

και το 2023, και δίνουμε τη 
δυνατότητα προκαταβολής 
του 50% του συνολικού 
ποσού, σύμφωνα με τις 
πρόσφατες δεσμεύσεις του 
Πρωθυπουργού.

Την ίδια ώρα, προωθείται 
άμεσα, πριν από τις Ευρω-
εκλογές, η αναθεώρηση 
της τρέχουσας Κ.Α.Π., με 
τεχνικές βελτιώσεις και δο-
μικές αλλαγές, ενώ εντα-
τικοποιούνται οι έλεγχοι 
για την αντιμετώπιση των 
παράνομων ελληνοποι-
ήσεων. Στο πλαίσιο αυτό 
αναμένονται πολύ σύντομα 
και νέες ανακοινώσεις από 
την Κυβέρνηση, η οποία κι-
νείται πολυεπίπεδα για την 
ενίσχυση του αγροτικού κό-
σμου».

Ο κ. Λαζαρίδης υπογράμ-
μισε επίσης την «αποκατά-
σταση της δικαιοσύνης για 
20.000 γιατρούς του Ε.Σ.Υ. 
σχετικά με τις εφημερίες 
που πραγματοποιούν. Εν 
προκειμένω, αυξάνονται 
αναδρομικά από την αρχή 
του 2024 κατά 20% οι σχε-
τικές αποζημιώσεις. Επίσης, 
αυξάνεται κατά 20%, από 
530 σε 636 ευρώ, το μηνι-
αίο ποσό που καταβάλλεται 
στους διευθυντές γιατρούς 
που απαλλάσσονται από τις 
εφημερίες, ενώ αυξάνεται 
κατά 5% το ανώτατο όριο 
αποδοχών για τους για-
τρούς του Ε.Σ.Υ. Είναι η τρί-
τη αύξηση που δίνεται από 
την Κυβέρνηση στο ιατρικό 
προσωπικό. Η πρώτη, το 
2022, προέβλεπε 10% αύ-
ξηση των μισθών τους και η 

δεύτερη αύξηση εφαρμόζε-
ται από τις αρχές του 2024, 
μαζί με το μισθολόγιο των 
δημοσίων υπαλλήλων».

Όσον αφορά την αξιοποί-
ηση της δημόσιας περιου-
σίας στις παραθαλάσσιες 
περιοχές, όπως ανέφερε, 
«αυτό γίνεται με απόλυτο 
σεβασμό στους πολίτες, 
για τους οποίους φυσικά 
διασφαλίζεται η ελεύθε-
ρη πρόσβαση στις παρα-
λίες, αλλά και με απόλυτο 
σεβασμό και στο φυσικό 
περιβάλλον. Χωρίς να κιν-
δυνεύει ο κοινόχρηστος 
χαρακτήρας αιγιαλών και 
παραλιών, αξιοποιούνται 
κατά τρόπο επωφελή για 
την εθνική οικονομία με λε-
λογισμένη ανάπτυξη».

Ο κ. Λαζαρίδης ξεκίνησε 
την ομιλία του, «αποτίοντας 
ελάχιστο φόρο τιμής στους 
57 συνανθρώπους μας που 
έναν ακριβώς χρόνο πριν, 
σαν σήμερα, βρήκαν τραγι-
κό θάνατο στο σιδηροδρο-
μικό δυστύχημα στα Τέμπη, 
αλλά και στους 180 τραυ-
ματίες. Νέα παιδιά στην 
πλειοψηφία τους, όπως ο 
22χρονος συμπατριώτης 
μου Ιορδάνης Αδαμάκης, 
που έχασαν τις ζωές τους 
τόσο άδικα σε αυτήν την 
ανείπωτη εθνική τραγωδία. 
Ο πόνος και ο θυμός εξακο-
λουθούν να μας κυριεύουν 
όλους. Τις ευθύνες θα τις 
καταλογίσει η ανεξάρτητη 
Ελληνική Δικαιοσύνη, την 
οποία φαντάζομαι όλοι μας 
εμπιστευόμαστε απόλυτα».

Αλέξης Χαρίτσης από Κομοτηνή  
“Η Νέα Αριστερά θα είναι η θετική έκπληξη των Ευρωεκλογών”

Κατά την διάρκεια της πε-
ριοδείας του ο Αλέξης Χα-
ρίτσης επεσήμανε ότι «η 
Νέα Αριστερά είναι εδώ. 
Συγκροτήθηκε για να μπο-
ρέσει να εκφράσει την 
αγωνία και την ελπίδα των 
αριστερών πολιτών για μια 
εναλλακτική διέξοδο».

Παράλληλα Τις εξελίξεις 
στο συνέδριο του ΣΥΡΙΖΑ-
ΠΣ σχολίασε ο πρόεδρος 
της Νέας Αριστεράς, Αλέ-
ξης Χαρίτσης.

«Οι τελευταίες εξελίξεις 
στο συνέδριο του ΣΥΡΙΖΑ 
αποτυπώνουν τον πλήρη 
εκφυλισμό ενός ολόκλη-
ρου πολιτικού χώρου. Επι-
βεβαιώνουν την κριτική την 
οποία ασκήσαμε εγκαίρως 
διαβλέποντας αυτό τον εκ-
φυλισμό», τόνισε.
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Ακρίβεια 
Μειώσεις τιμών σε 3.000 προϊόντα με τα νέα μέτρα 
από σήμερα
Ενθαρρυντικά είναι τα 
πρώτα στοιχεία από 
το νεό πλαίσιο μέτρων 
κατά της ακρίβειας με 
την κυβέρνηση να περι-
μένει μεγαλύτερες μειώ-
σεις τιμών όσο θα προ-
χωρούν οι διαρθρωτικές 
αλλαγές που εφαρμόζει 
«για να έχουμε ακόμα 
πιο προσιτές τιμές στο 
ράφι, καθώς ο πληθωρι-
σμός δείχνει να αντιστέ-
κεται, ειδικά σε κάποια 
συγκεκριμένα είδη», 

όπως σημείσωσε χθες 
στο υπουργικό συμβού-
λιο ο πρωθυπουργός, 
Κυριάκος Μητσοτάκης.

Το πρωί της Παρασκευής 
ο υπουργός Ανάπτυξης, 
Κώστας Σκρέκας, πραγμα-
τοποίησε αυτοοψία σε σού-
περ μάρκετ εξηγώντας ότι 
«τα μέτρα είναι δραστικά 
και διαρθρωτικού χαρακτή-
ρα που αποσκοπούν στο να 
διορθώσουν στρεβλώσεις 
ετών. Οι τιμές στο ράφι 

έχουν μειωθεί κατά 15% 
στα προιόντα που είδαμε».
Παράλληλα διεμήνυσε ότι 
«δεν θα σταματήσουμε την 
προσπάθεια αποκλιμάκω-
σης του πληθωρισμού ώστε 
τα νοικοκυριά να βλέπουν 
χαμηλότερες τιμές στα ρά-
φια των σούπερ μάρκετ. 
Υπάρχει αποκλιμάκωση του 
πληθωρισμού αλλά θέλου-
με να γίνει ταχύτερα. Θα 
στηρίξουμε τα νοικοκυριά 
στο μεγάλο πρόβλημα της 
ακρίβειας».

Παράταση 1+1 μήνα στην ολοκλήρωση της διασύνδεσης 
POS – ταμειακών μηχανών
Την παράταση για 1+1 
μήνα αποφάσισε το 
υπουργείο Οικονομικών 
και η ΑΑΔΕ, προκειμέ-
νου να ολοκληρωθεί η 
διασύνδεση των POS με 
τις ταμειακές μηχανές.

Από το Γραφείο Τύπου του 
υπουργείου Εθνικής Οι-
κονομίας και Οικονομικών 
εκδόθηκε η ακόλουθη ανα-
κοίνωση:

«Την παράταση για 1+1 
μήνα αποφάσισε η ηγεσία 

του Υπουργείου Εθνικής 
Οικονομίας και Οικονομι-
κών και της ΑΑΔΕ, προκει-
μένου να ολοκληρωθεί χω-
ρίς τεχνικά προβλήματα το 
μεγάλο έργο της διασύνδε-
σης των POS με τις ταμει-
ακές μηχανές. Η απόφαση 
αυτή ελήφθη λαμβάνοντας 
υπόψη τόσο τα αιτήματα 
της ίδιας της αγοράς παρό-
χων POS και ταμειακών μη-
χανών όσο και των επιχει-
ρήσεων για να μπορέσουν 
να προσαρμοστούν στις 
απαιτήσεις ενός σύνθετου 

και πολυεπίπεδου έργου. 
Σημειώνεται ότι η πρόοδος 
του έργου μέχρι σήμερα 
είναι πολύ σημαντική, κα-
θώς έχει αναβαθμιστεί το 
85% των συστημάτων POS 
και ταμειακών, ενώ οι δια-
συνδέσεις ξεπέρασαν τις 
60.000, με τα προγραμμα-
τισμένα ραντεβού τις αμέ-
σως επόμενες ημέρες να 
ανέρχονται στις 20.000.

Συγκεκριμένα, και προ-
κειμένου το έργο να ολο-
κληρωθεί χωρίς τεχνικά 

προβλήματα, δίνεται παρά-
ταση 1 μήνα, δηλαδή μέχρι 
την 31η Μαρτίου 2024, 
για όσες επιχειρήσεις δεν 
έχουν διασυνδέσει μέχρι 
σήμερα τα συστήματα τους. 
Μέσα σε αυτό το διάστημα, 
οι υπόχρεοι θα πρέπει να 
έρθουν σε επικοινωνία με 
τους εξουσιοδοτημένους 
τεχνικούς εγκατάστασης 
ταμειακών μηχανών προ-
κειμένου να ολοκληρώ-
σουν τη διαδικασία.

ΕΛΣΤΑΤ  
Στο 10,4% η ανεργία τον Ιανουάριο

Στο 10,4% διαμορφώ-
θηκε το ποσοστό της 
ανεργίας στη χώρα τον 
Ιανουάριο εφέτος, έναντι 
11,3% τον Ιανουάριο 2023 
και του αναθεωρημένου 
προς τα άνω 10,4% τον 
Δεκέμβριο 2023. Οι άνερ-
γοι ανήλθαν σε 495.132 
άτομα, σημειώνοντας μεί-
ωση κατά 34.245 άτομα 
σε σχέση με τον Ιανουάριο 
2023 (6,5%) και αύξηση 
κατά 1.741 άτομα σε σχέ-
ση με τον Δεκέμβριο 2023 
(0,4%).

Στις γυναίκες το ποσο-
στό ανεργίας ανήλθε σε 
13,2% από 14,8% τον 
Ιανουάριο πέρυσι και 
στους άνδρες σε 8% από 
8,6%.

Κατά μεγάλες ομάδες ηλι-
κιών, στην ομάδα 15- 24 
ετών το ποσοστό ανεργί-
ας ανήλθε σε 22,9% από 
26,8% τον Ιανουάριο 2023 
και στις ηλικίες 25- 74 
ετών σε 9,7% από 10,4%.

Σύμφωνα επίσης με την 

έρευνα εργατικού δυνα-
μικού της ΕΛΣΤΑΤ:

Οι απασχολούμενοι ανήλ-
θαν σε 4.266.094 άτομα, 
σημειώνοντας αύξηση κατά 
115.538 άτομα σε σχέση με 
τον Ιανουάριο 2023 (2,8%) 
και κατά 28.810 άτομα σε 
σχέση με τον Δεκέμβριο 
2023 (0,7%).

Τα άτομα κάτω των 75 ετών 
που δεν περιλαμβάνονται 
στο εργατικό δυναμικό, ή 
«άτομα εκτός του εργατι-

κού δυναμικού» (δηλαδή τα 
άτομα που δεν εργάζονται 
ούτε αναζητούν εργασία), 
ανήλθαν σε 3.028.607 
άτομα, σημειώνοντας μεί-
ωση κατά 103.663 άτομα 
σε σχέση με τον Ιανουά-
ριο 2023 (3,3%) και κατά 
29.422 άτομα σε σχέση με 
τον Δεκέμβριο του 2023 
(1%).

Πηγή: Newsbeast.gr
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΠΑΙΔΙΑ ΚΑΙ ΣΥΝΑΙΣΘΗΜΑΤΙΚΗ ΝΟΗΜΟΣΥΝΗ

‣ Μνήμες

Για άλλους δουλεύαμε!

Ο θρυλικός πυρπολητής και το πλοίο του εντάχθηκαν στον ελληνικό στόλο ύστερα από την απελευθέρωση.
Κάποια μέρα το 1843, ο διοικητής του και παλιός συναγωνιστής του, Κανάρης, τον κάλεσε στον ναύσταθμο 
του Πόρου.

« Καπετάν Γιωργάκη», του είπε, «έχω άσχημα νέα». Το καράβι σου θα διαλυθεί γιατί πάλιωσε και εσύ τίθεσαι 
σε διαθεσιμότητα!»

Πικραμένος ο Πιπίνος παραιτήθηκε λέγοντας,  «Το πλοίο μου αντέχει ακόμη 10 χρόνια, για άλλους δουλεύ-
αμε!» 

Συνέχισε ο πυρπολητής τα ταξίδια του με το αγαπημένο του πλοίο «Λαίδη Κοδριγκτόν» και κάποια μέρα το 
έριξε σε ξέρα και το τσάκισε. 
Ήταν η ίδια του η ψυχή!

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

Ακούγοντας την λέξη 
‘νοημοσύνη’, πολλοί 
την ταυτίζουν με την 

υψηλή αντιληπτική ικανότη-
τα και τις καλές επιδόσεις 
σε επιστημονικούς κλάδους. 
Στη πραγματικότητα, υπάρ-
χουν πολλά είδη νοημοσύνης 
όπως η λεκτική, η λογικό-μα-
θηματική, η συναισθηματική, 
η κιναισθητική κ.ά.

Είναι γεγονός, ότι στους ση-
μερινούς μαθητές δίνουμε 
έμφαση στο να αναπτύξουν 
υψηλές ικανότητες κατανό-
ησης, αντίληψης και μνήμης, 
στοχεύοντας να επιτυγχά-
νουν στις σχολικές τους δο-
κιμασίες. Όλοι άλλωστε είναι 
υπερήφανοι όταν τα παιδιά ή 
οι μαθητές τους αριστεύουν 
και διακρίνονται.

Από την άλλη η επαφή των 
παιδιών με το σημερινό εκ-
παιδευτικό σύστημα που 
τους οδηγεί να γίνουν βαθ-
μοθηρικοί ανταγωνιστικοί 
στην είσοδό τους στην αγο-
ρά εργασίας, ενθαρρύνει τον 
ατομικισμό και αποτρέπει τη 
συνεργασία και την ομαδικό-
τητα. Αυτό έχει επιπτώσεις 
και στην ψυχική υγεία των 
μαθητών καθώς δεν είναι τυ-
χαίο ότι περίπου το 20% των 
μαθητών εμφανίζουν ψυχικά 
προβλήματα στην υγεία τους.
Ένας τρόπος για να αποτρέ-
ψουμε αυτές τις βλαβερές 
συνέπειες και να επιδιώξου-
με ψυχική ισορροπία στους 
μαθητές είναι να ενισχύσου-
με τη συναισθηματική νοημο-
σύνη τους. Η συναισθηματική 
νοημοσύνη αφορά τη καλλι-
έργεια της αναγνώρισης και 
διαχείρισης συναισθημάτων, 
της επικοινωνίας, της ενσυ-
ναίσθησης και της αυτοεπί-
γνωσης κ.ά.

Είναι ιδιαίτερα κρίσιμο τα 
παιδιά από τη στιγμή της 
γέννησής τους να δέχονται
συναισθηματική εκπαίδευση. 
Οι γονείς είναι καλό να τους 
ενθαρρύνουν τα παιδιά τους 
να εκφράζονται ελεύθερα, 
να συζητούν τα συναισθήμα-
τα για τους ανθρώπους που 
έρχονται σε επαφή, να ερμη-

νεύουν τα σκίτσα και τις καλ-
λιτεχνικές τους εκφράσεις.
Από την άλλη, εκπαίδευση 
της συναισθηματικής νοημο-
σύνης δεν είναι καθαρά μόνο 
θέμα οικογενειακού αλλά 
και σχολικού περιβάλλο-
ντος. Μέσα από τεχνικές και 
παιχνίδια όπως παιχνίδι ρό-
λων ο μαθητής μαθαίνει να 
ακούει τον διπλανό του, να 
μπαίνει στη θέση ενός άλλου 
και να εξοικειώνεται και να 
σέβεται τη διαφορετικότητα. 
Η καλλιέργεια υγιούς πικοι-
νωνίας στα πλαίσια κανόνων 
του σχολείου, που είναι ο μι-
κρόκοσμος της πραγματικής
κοινωνίας, βοηθά πολύ τη 
συναισθηματική ανάπτυξη 
και ωριμότητα για την ομαλή 
του ένταξη στη κοινωνία των 
ενηλίκων.

Μας ρωτάτε, απαντούμε….

Η κυρία Α.Γ. ρωτάει: ‘…Είμαι 
40 ετών, καθηγήτρια, δεν 
έχω παιδιά δικά μου. Θα ήθε-
λα να θίξω ένα θέμα που με 
απασχολεί. Βλέπω έκπληκτη 
πολλούς έφηβους μαθητές 
μου να διαχειρίζονται επι-
πόλαια και επιφανειακά τις 
διαπροσωπικές τους σχέσεις. 
Αυτό είμαι σίγουρη πως θα 
τους κάνει παρορμητικούς 
και επιπόλαιους στις μελλο-
ντικές τους οικογένειες και 
θα υπάρξει φαύλος κύκλος. 
Μήπως πρέπει να μας προ-
βληματίσει σαν κοινωνία και 
μήπως όλοι έχουμε ευθύνη 
τελικά;….’

Αγαπητή κυρία,

Συμφωνώ απόλυτα μαζί σας 
σε πολύ μεγάλο βαθμό. Εί-
ναι πολύ εύκολο οι γονείς να 
προσδίδουν την ευθύνη σε 
καθηγητές και οι καθηγητές 
στους γονείς όταν ένα παιδί
παρουσιάζει ψυχικές διατα-
ραχές ή δεν είναι ικανό να 
διαχειριστεί κοινωνικές και
προσωπικές καταστάσεις. Εί-
ναι ευθύνη και χρέος όλων 
μας με το που ξεκινήσου-
με επαφή με τα παιδιά να 
προσπαθ σουμε να τα βελ-
τιώσουμε σε κάθε επίπεδο. 
‘’Σχολές γονέων’’ και ενημέ-
ρωση γονέων για θέματα που 
απασχολούν τη νεολαία του 
σήμερα όπως και για τους
κινδύνους που αντιμετωπί-
ζουν είναι επιβεβλημένη.

‘’…για να 
επιδιώξουμε 
ψυχική ισορ-
ροπία στους 
μαθητές εί-
ναι να ενι-
σχύσουμε τη
συναισθημα-
τική νοημο-
σύνη τους…‘’

ΣΤΙΛΠΩΝ
Όταν ο Δημήτριος ο πολιορκητής κατεδάφισε τα Μέγαρα ρώτησε 
το φιλόσοφο Στίλπωνα αν έπαθε κάποια ζημιά.

‘’ΟΧΙ’’ αποκρίθηκε ο φιλόσοφος ‘’Ουδείς από τους στρατιώτες 
σου δεν μου ζήτησε να μου πάρει έστω και λίγη αρετή ή λίγη 
σοφία’’

2-3-1913 Ενσωμάτωση της Σάμου στην μητέρα πατρίδα με τα 
πολεμικά ‘Θεσσαλία’, ‘Σπέτσας’, ‘Νίκη’ και ‘Βέλος’ να καταπλέ-
ουν στο νησί και να αποβιβάζουν αγήματα. Είχε προγηθεί στις 
11.11.1912, σχετική διακήρυξη  των επαναστατημένων κατοίκων 
του νησιού.
3-3-1821 Ο Αλέξανδρος Υψηλάντης συγκροτεί από εθελοντές 
στη Φωξάνη της Μολδαβίας τον ‘Ιερό Λόχο’, με διοίκηση τον πρί-
γκηπα Γιώργο Κατακουζινό και αρχική δύναμη 100 ανδρών.
5-3-1913 Δολοφονείται ο βασιλιάς Γεώργιος Α’ στη Θεσσαλονί-
κη από τον Αλέξανδρο Σχίνα , εκπαιδευτικό, υπόπτου προελεύσε-
ως με αδιευκρίνιστο κίνητρο. Στο θρόνο του ανέρχεται ο διάδο-
χος αρχιστράτηγος Κων/νος.

.......................................................................................................................

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…
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Με πολύ χόρο, κέφι, πο-
λύχρωμες στολές και 
σύμμαχο τον καλό καιρό 
πραγματοποίηθηκε η 19η 
αλφαβητοπαρέλαση στην 
πόλη της Καβάλας με θέμα 
της παροιμίες. Εκατοντά-
δες παιδία απο όλη την 
Π.Ε Καβάλας μαζί με τους 
δασκάλους τους αλλά και 
τους γονείς τους έδωσαν 
το παρόν και συμμετείχαν, 
ενω φέτος για πρώτη φορά 
στην αλφαβητοπαρέλαση 
συμμετείχαν και μαθητές 
απο τα γυμνάσια πόλης. 
Σύμφωνα με τους διορ-
γανωτές ο στόχος επετεύ-
χθη αλλά οι ίδιοι ξεκινούν 
τις προετοιμασίες για την 
20η αλφαβητοπαρέλαση η 
οποία πρόκειται να φέρει 
πολλές εκπλήξεις το 2025.

Εκατοντάδες παιδιά μαζί με τους γονείς τους στην 
Αλφαβητοπαρέλαση της Καβάλας

Η καλύτερη Αλφαβητοπαρέλαση!
Η Αλφαβητοπαρέλαση που 
ολοκληρώθηκε πριν λίγο 
ήταν με διαφορά η καλύτε-
ρη έως τώρα.

Με τη λιακάδα σύμμαχο, ο 
κόσμος κατέβηκε στο κέ-
ντρο. Είτε για να συμμετέ-

χει, είτε για να παρακολου-
θήσει. Ήρθαν “ενισχύσεις”, 
συμμετοχές στο γεγονός 
από τη Θάσο και τον υπό-
λοιπο Νομό. Ακόμη και από 
τη Ξάνθη!

Η μουσική ακούγονταν 
δυνατά, ξεσήκωνε. Κι έτσι 

όλα εξελίχθηκαν με τον κα-
λύτερο τρόπο. Η καλύτερη 
Αλφαβητοπαρέλαση και ως 
ως προς τις φορεσιές- στο-
λές. Και ως προς τη συμ-
μετοχή μεγάλων. Συνήθως 
γονέων.

Αλλά κι οι θεατές, περισσό-

τεροι από κάθε άλλη φορά. 
Η οδός Ομονοίας έζησε κα-
ταστάσεις “Λευκής Νύχτας”. 
Πρώτη έκανε παρέλαση η 
φιλαρμονική του Δήμου. 
10 περίπου λεπτά μετά την 
άφιξη της στην πλατεία, 
έφθασαν τα γκρουπ των 
συμμετεχόντων.
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Οι δίαυλοι επικοινωνίας με 
την Αγκυρα λειτουργούν, 
γι’ αυτό και το πρόσφατο 
περιστατικό στα Ιμια εκτο-
νώθηκε γρήγορα, τονίζει 
στη συνέντευξή του στην 
«Κ» ο υπουργός Ναυτιλί-
ας και Νησιωτικής Πολι-
τικής Χρήστος Στυλιανί-
δης. Η συνεργασία με τις 
τουρκικές αρχές για την 
αντιμετώπιση του μετανα-
στευτικού είναι διαρκής, 
υπογραμμίζει, λέγοντας πα-
ράλληλα ότι δεν υπάρχουν 
κοινές περιπολίες και ούτε 
πρόκειται να γίνουν. Χαρα-
κτηρίζει την απόφαση για 
συμμετοχή στην αποστο-
λή στην Ερυθρά Θάλασσα 
επιβεβλημένη, εφόσον η 
Ελλάδα επιθυμεί διεθνή 
ρόλο. Αναφέρεται, ακόμα, 
στην πράσινη μετάβαση της 
ναυτιλίας, αλλά και στην 
προσπάθεια να δοθούν 
κίνητρα για την επιστρο-
φή των νέων στο ναυτικό 
επάγγελμα.

– Καταγράφηκε ένα πε-
ριστατικό στα Ιμια πριν 
από λίγες ημέρες. Πώς 
το αξιολογείτε;

– Εκ του αποτελέσματος 
αποδεικνύεται ότι το πε-
ριστατικό ήταν ήσσονος 
σημασίας. Οι δίαυλοι επι-
κοινωνίας δούλεψαν και 
σε λίγη ώρα όλα ομαλο-
ποιήθηκαν. Συνεχίζουμε να 
διατηρούμε το κλίμα απο-
φυγής εντάσεων, το οποίο, 
κατά την άποψή μου, σε 
αυτή τη συγκυρία της γεω-
πολιτικής αστάθειας σε όλη 
την περιοχή συμφέρει και 
τις δύο χώρες. Αυτά τα ήσ-
σονος σημασίας γεγονότα 
εμείς τα αντιμετωπίζουμε 
διαφυλάττοντας ταυτόχρο-
να τα ελληνικά σύνορα.

– Μπορούμε να πούμε 
ότι ήταν ένα τεστ για τη 
λειτουργία των διαύ-
λων;

– Οι δίαυλοι λειτουργούν 
24 ώρες το 24ωρο. Είμα-
στε σε συνεχή επαφή, ειδι-
κά μετά την επίσκεψή μου 
στην Αγκυρα. Ετυχε πολλές 
φορές να γίνει πολύ απο-
τελεσματική διαχείριση με-
ταναστευτικών ροών εξαι-
τίας αυτής της συνεχούς 
ανταλλαγής πληροφοριών 
και διαρκούς επικοινωνίας. 

Στην Αγκυρα αποφασίστη-
κε μια άτυπη συνεργασία 
που υπήρχε μέχρι τώρα να 
γίνει πολύ πιο συστηματική 
και να αποκτήσει χαρακτή-
ρα κοινής αντιμετώπισης 
των προκλήσεων. Να στα-
ματήσουμε να κινούμαστε 
σε παράλληλες, μη συγκλί-
νουσες, πορείες στο μετα-
ναστευτικό. Θα προσπαθή-
σουμε, όσο είναι δυνατόν 
σε μια θάλασσα με δύ-
σκολες καιρικές συνθήκες, 
όπως είναι το Αιγαίο, να εί-
μαστε αποτελεσματικοί επί 
του πεδίου, ανταλλάσσο-
ντας πληροφορίες. Θέλω 
να άρω οποιεσδήποτε 
εντυπώσεις που δημιουρ-
γήθηκαν από δημοσιογρα-
φικές πληροφορίες σχετικά 
με δήθεν κοινές περιπολίες. 
Δεν συζητήθηκε ποτέ τέ-
τοιο πράγμα και πιστεύω 
ότι δεν είναι και σωστό να 
μιλάμε για κοινές περιπολί-
ες. Η από κοινού αντιμετώ-
πιση σημαίνει πολλά άλλα 
πράγματα, όχι όμως κοι-
νές περιπολίες. Αυτό που 
τέθηκε στην Αγκυρα, ήταν 
σωστό και το αποδέχθηκε 
η τουρκική πλευρά. Δηλα-
δή, πέρα από τον ρόλο του 
Λιμενικού Σώματος και της 
τουρκικής Ακτοφυλακής, 
να υπάρχει επικοινωνία των 
δύο αρχηγών αν χρειαστεί. 
Ηταν παρών και ο αρχηγός 
της στρατοχωροφυλακής 
στην Αγκυρα και συμφω-
νήθηκε ότι θα πρέπει να 
έχουμε αποτελέσματα πριν 
βάλουν οι διακινητές τις 
βάρκες στη θάλασσα. Στις 
αρχές Μαρτίου θα έχουμε 
συνάντηση με τους περι-
φερειακούς διοικητές των 
δύο ακτοφυλακών ώστε να 
γίνει ένας επιχειρησιακός 
απολογισμός της πρώτης 
περιόδου και να δούμε πώς 
θα βελτιωθούμε πρακτικά 
και σε τοπικό επίπεδο.

– Για το μεταναστευτικό 
υπάρχει η διμερής συ-
νεργασία αλλά και το 
ευρωπαϊκό πλαίσιο.

– Στις συναντήσεις μας 
στην Αθήνα και την Αγκυρα 
με τον υπουργό Εσωτερι-
κών Αλί Γερλίκαγια δεν μας 
τέθηκε θέμα αναθεώρη-
σης της κοινής δήλωσης 
Ε.Ε. – Τουρκίας του 2016. 
Θα έλεγα, εν είδει πολιτι-
κής ανάλυσης, ότι από την 

τουρκική πλευρά επιδιώ-
κεται για λόγους δικούς 
τους, να δημιουργηθεί ένα 
μοντέλο ελληνοτουρκικής 
συνεργασίας στο μετανα-
στευτικό. Διότι στέλνει ένα 
μήνυμα προς τους εταίρους 
στην Ε.Ε. ότι η Τουρκία εί-
ναι ένας αξιόπιστος εταί-
ρος στο μεταναστευτικό. 
Θέλουν με κάθε τρόπο να 
σταματήσουν να είναι χώρα 
«τράνζιτ» προς την Ευρώ-
πη. Αυτό που επιβεβαιώθη-
κε στην Αγκυρα και επιβε-
βαιώνεται κάθε μέρα στο 
πεδίο είναι ότι η διαχείριση 
του μεταναστευτικού με 
ένα νέο τρόπο θα οδηγήσει 
σε κοινά οφέλη (win-win). 
Μειώνονται οι μεταναστευ-
τικές ροές προς τη χώρα 
μας, μειώνεται η πίεση στις 
δομές φιλοξενίας και ούτε 
η Ελλάδα θα είναι πλέον 
χώρα «τράνζιτ».

Θα προσπαθήσουμε, σε 
μια θάλασσα με δύσκο-
λες καιρικές συνθήκες, 
όπως είναι το Αιγαίο, 
να είμαστε αποτελε-
σματικοί επί του πεδί-
ου, ανταλλάσσοντας 
πληροφορίες. Η από 
κοινού αντιμετώπιση 
σημαίνει πολλά άλλα 
πράγματα, όχι όμως 
κοινές περιπολίες.

– Δεν τους ενδιαφέρει 
να μοιραστεί η Ευρώπη 
το οικονομικό βάρος;

– Θα το ήθελαν, αλλά προς 
το παρόν δεν το βάζουν 
στη συζήτηση για τη διαχεί-
ριση των μεταναστευτικών 
ροών μεταξύ Ελλάδας – 
Τουρκίας ή και στο τρίγωνο 
με τη Βουλγαρία.

– Μήπως παίζει ρόλο 
ο καιρός; Με τη βελτί-
ωση του καιρού προς 
την άνοιξη είναι πιθανή 
η αύξηση εκ νέου των 
ροών;

– Ακριβώς το αντίθετο. 
Βολεύουν τους διακινη-
τές τα 7-8 μποφόρ, καθώς 
μειώνονται τα περιθώρια 
αντίδρασης των Αρχών, 
τη στιγμή που οι ίδιοι αδι-
αφορούν πλήρως για την 
ανθρώπινη ζωή. Σε τέτοιες 
συνθήκες υπάρχει πάντα 
ο κίνδυνος να μην μπορέ-
σουμε να σώσουμε ανθρώ-

πινες ζωές. Και εμάς μας 
ενδιαφέρει πάνω απ’ όλα η 
προστασία της ανθρώπινης 
ζωής. Το μεγάλο πρόβλημά 
μας είναι ο κακός καιρός. 
Σας μεταφέρω ενημέρωση 
του αρχηγού του Λ.Σ. τώρα. 
Την περασμένη Κυριακή εί-
χαμε μόλις 3 περιστατικά 
στη Χίο και 2 στη Λέσβο. 
Και μου επιβεβαίωσε ότι με 
καλές καιρικές συνθήκες τα 
κυκλώματα δεν επιχειρούν, 
διότι υπάρχει πλήρης επι-
χειρησιακή ετοιμότητα και 
από τις δύο πλευρές. Οταν 
είχαμε 7-8 μποφόρ φτάσα-
με μια μέρα στη Λέσβο ακό-
μα και 280 άτομα.

– Ως επίτροπος επισκεφθή-
κατε διάφορα μέρη του κό-
σμου, κυρίως στην Αφρική. 
Πώς μπορεί να γίνει διαχεί-
ριση του φαινομένου της 
μετανάστευσης στη ρίζα 
του;

– Η μετανάστευση είναι δι-
αχρονικό φαινόμενο. Κάθε 
άνθρωπος επιδιώκει να 
πάει κάπου που μπορεί να 
ζήσει καλύτερα. Από περι-
οχές με κρίση, πολέμους 
και φτώχεια οι άνθρωποι 
θέλουν να μετακινούνται. 
Να περιορίσεις τη μετανά-
στευση από περιοχές συ-
γκρούσεων δεν το βλέπω 
εύκολο. Το ζήτημα είναι 
πώς θα αντιμετωπίσεις τις 
αιτίες των συγκρούσεων. 
Στην Αφρική υπάρχουν συ-
γκρούσεις λόγω των κατα-
στροφικών συνεπειών της 
κλιματικής κρίσης, όπως η 
παρατεταμένη ξηρασία και 
η έλλειψη νερού. Η μεγά-
λη πρόκληση, λοιπόν, για 
την Ευρώπη και όχι μό-
νον, είναι η Αφρική. Είχα 
καταθέσει ως Ευρωπαίος 
επίτροπος μια πρόταση 
για μια νέα εταιρική σχέ-
ση Ε.Ε. – Αφρικής. Σκοπός 
ήταν να αντιμετωπιστούν 
οι αιτίες της μετανάστευ-
σης στην Αφρική. Εχουμε 
δει αξιολογώντας και την 
ανθρωπιστική βοήθεια και 
την αναπτυξιακή βοήθεια 
ότι δεν έχουν αποδώσει. 
Πρέπει να ξαναδούμε το 
πλέγμα σύνδεσης ανθρω-
πιστικής και αναπτυξιακής 
βοήθειας και πώς μπορού-
με να αυξήσουμε τις θέσεις 
εργασίας στην αφρικανική 
ήπειρο. Πρέπει να γίνει με 
συστηματικό τρόπο και επι-
κέντρωση στην ανάπτυξη 
του αγροτικού τομέα στην 
Αφρική.

– Η ένταση στην Ερυθρά 
Θάλασσα αποτελεί απει-
λή για τη ναυτιλία. Πώς 
εξελίσσεται η κατάστα-
ση;

– Πρόκειται για θέμα πα-
γκόσμιο. Η κατάσταση στην 
Ερυθρά Θάλασσα επιδει-
νώνει τις ήδη υφιστάμενες 
πληθωριστικές πιέσεις. Η 
Ελλάδα είναι πρωταγωνί-
στρια χώρα στη ναυτιλία, 
πρώτη στην Ευρώπη. Οπό-
τε καλώς ο πρωθυπουργός 
αποφάσισε να συμμετέχει 
η Ελλάδα στην επιχείρη-
ση «Prosperity Guardian» 
και στις «Ασπίδες» της Ε.Ε. 
Θα το ονόμαζα «Βενιζελι-
κή αξιοπιστία». Ο μεγάλος 

ηγέτης του ελληνισμού 
ήξερε ότι για να έχεις ρόλο 
στο διεθνές παιχνίδι πρέ-
πει να είσαι αξιόπιστος τη 
στιγμή της κρίσης. Αν είσαι 
απών, είσαι απών απ’ όλα. 
Και από τα ωφελήματα.

Στοίχημα να ανα-
στήσουμε τη ναυτι-
κή εκπαίδευση

– Υπάρχουν και ζητήμα-
τα καυτά στο χαρτοφυ-
λάκιό σας, όπως η πρά-
σινη μετάβαση.

– Η Ελλάδα έχει ένα υπε-
ρόπλο: τη ναυτιλία της και 
τους ανθρώπους της ναυ-
τοσύνης. Πρόκειται για 
μια τεράστια τεχνογνωσία. 
Θέλω να καταθέσω κάτι 
προσωπικό επ’ αυτού. Εχω 
εμπειρία σε διάφορες θέ-
σεις στην Κύπρο, μετά στην 
Ε.Ε., ως επίτροπος. Η πρώ-
τη φορά που αισθάνθηκα 
τόσο ισχυρός στη διαπραγ-
μάτευση ήταν ως υπουργός 
Ναυτιλίας της Ελλάδας. Η 
Ελλάδα μετράει παντού, σε 
όλα τα fora που έχουν σχέ-
ση με τη ναυτιλία. Γι’ αυτό 
και πετύχαμε να εκλεγεί η 
Ελλάδα στην πρώτη θέση 
στον Διεθνή Ναυτιλιακό 
Οργανισμό (ΙΜΟ), παρά 
τις δύσκολες γεωπολιτικές 
συνθήκες και τις διαφορε-
τικές τάσεις που υπήρχαν. 
Εξαιτίας του ρόλου μας 
έγινε αντιληπτό και στην 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή ότι 
πρέπει η Ε.Ε. να συνεργα-
στεί συστηματικά με τον 
ΙΜΟ για τα θέματα πράσι-
νης μετάβασης, διαφορετι-
κά κινδυνεύει η ευρωπαϊκή 
ναυτιλία να βρεθεί στο πε-
ριθώριο. Εμείς ως πρωτα-
γωνίστρια ναυτιλία της Ε.Ε. 
κρατάμε την ευρωπαϊκή 
σημαία ψηλά. Και μπορού-
με να γίνουμε η «γέφυρα» 
μεταξύ της Ε.Ε. και του 
ΙΜΟ. Bρισκόμαστε σε καλή 
φάση στη διαπραγμάτευση 
με την Ε.Ε., προκειμένου 
να προκύψουν νέα χρημα-
τοδοτικά εργαλεία, για να 
υποστηριχθεί η ευρωπαϊκή 
και η ελληνική ακτοπλοΐα 
στην πορεία προς την πρά-
σινη μετάβαση. Υπάρχει μια 
πολύ καλή συνεργασία με 
τον αναπληρωτή υπουργό 
Οικονομικών, τον Νίκο Πα-
παθανάση που διαχειρίζε-
ται το Ταμείο Ανάκαμψης. 
Τις επόμενες μέρες αναμέ-
νεται η επιβεβαίωση αυτής 
της πολύ θετικής εξέλιξης. 
Γίνεται αποδεκτή η χρημα-
τοδότηση από ευρωπαϊκά 
κονδύλια ναυπήγησης νέων 
πράσινων και υβριδικών 
πλοίων για την ακτοπλοΐα. 
Ο πρωθυπουργός είχε προ-
βεί σε μια σοφή διατύπωση. 
Είπε ότι πρέπει να είμαστε 
ριζοσπάστες ως προς τους 
πράσινους στόχους αλλά 
και ρεαλιστές. Διαφορετι-
κά υπάρχει περίπτωση να 
εκτεθούμε όλοι και, κυρί-
ως, να αυτοτραυματιστού-
με ως ευρωπαϊκή ναυτιλία. 
Αυτή τη στιγμή που μιλάμε 
γίνονται σοβαρές έρευνες 
και επιστημονικές μελέτες 
για τα καύσιμα της πράσι-
νης μετάβασης. Δεν έχουν 
διευκρινιστεί κρίσιμες πα-
ράμετροι, γι’ αυτό και δεν 

είναι ακόμα έτοιμες οι 
υποδομές. Ξεκινήσαμε μια 
πρωτοβουλία σε ευρωπαϊ-
κό επίπεδο για το πώς θα 
κρατήσουμε στην πρωτο-
καθεδρία την ευρωπαϊκή 
ναυτιλία. Να σταματήσου-
με τον διαχωρισμό Βορρά 
– Νότου στη ναυτιλία. Εκεί 
θα επιδιώξουμε αναβάθμι-
ση της ναυτιλίας εντός των 
ευρωπαϊκών θεσμών. Εχω 
ξεκινήσει μια περιοδεία 
στην Ευρώπη γι’ αυτόν τον 
λόγο. 

– Γιατί δεν προσελκύ-
ει πια τους Ελληνες το 
ναυτικό επάγγελμα; 

– Είναι παγκόσμιο πρόβλη-
μα. Υπολογίζεται από εκτι-
μήσεις εμπειρογνωμόνων 
ότι η διεθνής ναυτιλία θα 
χρειαστεί περίπου 800.000 
προσωπικό για τα επόμενα 
χρόνια. Η πρωταγωνίστρια 
Ελλάδα με τέτοιο κύκλο 
εργασιών και αριθμό πλοί-
ων ελληνικής ιδιοκτησίας, 
αντιλαμβάνεστε πόσο πολ-
λούς χρειάζεται. Ασχετα 
από το αν προχωρήσου-
με και σε (ημι)αυτόνομα 
πλοία κάποια στιγμή. Πρέ-
πει πάση θυσία να κάνουμε 
ξανά ελκυστικό το ναυτικό 
επάγγελμα στην Ελλάδα. 
Χρειάζονται νέα κίνητρα. 
Ορίσαμε το 2024 ως έτος 
ναυτικής εκπαίδευσης. 
Πάνω απ’ όλα θέλουμε να 
ενισχυθεί η ελληνική ση-
μαία ώστε παράλληλα να 
δημιουργηθούν και θέσεις 
εργασίας για Ελληνες ναυ-
τικούς. Οι νέοι ναυτικοί που 
φοιτούν στις ναυτικές ακα-
δημίες προέρχονται πλέον 
από τη Μακεδονία και την 
Ηπειρο και όχι τα νησιά. 
Δείχνει ότι στα νησιά οι 
νέοι έχουν επαγγελματικές 
λύσεις. Είναι προσωπικός 
στόχος για εμένα η ανα-
βάθμιση της ναυτικής εκ-
παίδευσης.

– Ποιο το σχέδιο για την 
αναβάθμιση των πεπα-
λαιωμένων λιμενικών 
υποδομών;

– Η δεκαετία της κρίσης 
άφησε πολλά πράγμα-
τα πίσω. Τρέχουμε τώρα. 
Εχουμε βρει ικανοποιητική 
ευρωπαϊκή χρηματοδό-
τηση. Ξεκινάμε σε μικρά 
λιμάνια, σε νησιά. Χρει-
άζεται χρόνος και πολλά 
λεφτά, ώστε να πάμε σε 
νέες λιμενικές υποδομές 
που θα εξυπηρετούν την 
ακτοπλοΐα και το yachting. 
Δεν δίνω υποσχέσεις για 
θαύματα. Αλλά ήδη ξεκινή-
σαμε και αυτό είναι θετικό. 
Πιστεύω ότι πρέπει να σκε-
φτούμε σε κάποια λιμάνια 
τις Συμπράξεις Δημοσίου 
και Ιδιωτικού Τομέα (ΣΔΙΤ). 
Υπάρχει και μια σκέψη να 
μεταφέρουμε το πρότυπο 
των αεροδρομίων με τα 
slots και στα λιμάνια. Δεν 
είναι εύκολος στόχος, αλλά 
θα βοηθήσει στην αναβάθ-
μιση της ασφάλειας.

Βασίλης Νέδος

Χρήστος Στυλιανίδης
Δουλεύουν οι δίαυλοι με Τουρκία
Η διαρκής επικοινωνία και ανταλλαγή πληροφοριών έχει οδηγήσει σε αποτελεσματική διαχείριση 
μεταναστευτικών ροών
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ΑΝΤΙΣΤΡΟΦΗ ΜΕΤΡΗΣΗ
Τα ονόματα που έχουν “κλειδώσει” για τις κάλπες των Ευρωεκλογών 2024
Παρότι οι ευρωεκλογές θα διεξαχθούν τον Ιούνιο, οι ευρωλίστες όλων των κομμάτων -λόγω της επιστολικής ψήφου- πρέπει να κλείσουν μέσα στον Μάρτιο και να ανακοινωθούν 
το πολύ μέχρι τις αρχές Απριλίου, προκειμένου να υπάρχει ο κατάλληλος χρόνος ώστε να ετοιμαστούν τα ψηφοδέλτια για όσους επιθυμούν να ψηφίσουν με επιστολική ψήφo.
Ετσι, αν και το Μέγαρο Μαξιμου για την ώρα κρατά ακόμα κλειστά τα χαρτιά του όσον αφορά τις νέες υποψηφιότητες, αυτό δεν σημαίνει ότι δεν γίνονται συναντήσεις και δεν 
έχουν κλείσει ήδη τα πρώτα ονόματα.

διαβάστε περισσότερα

Δημοσκόπηση MRB: Τέσσερα κόμματα με διψήφιο ποσοστό | Προς τα πού χάνουν ψηφοφόρους Νέα Δημοκρατία 
και ΣΥΡΙΖΑ
Τέσσερα κόμματα σε δι-
ψήφιο ποσοστό δείχνει 
η εκτίμηση ψήφου για τις 
εθνικές εκλογές της δημο-
σκόπησης της MRB για λο-
γαριασμό του OPEN.
Συγκεκριμένα, στην πρό-
θεση ψήφου για εθνικές 
εκλογές, η Νέα Δημοκρατία 
καταγράφεται στο 29% και 
ακολουθεί το ΠΑΣΟΚ με 
11,1%. Ο ΣΥΡΙΖΑ βρίσκεται 
στο 10,1%, ενώ η Ελληνι-
κή Λύση ξεπερνάει το ΚΚΕ 
και βρίσκεται στην τέταρτη 
θέση με 7,8% έναντι 7%. 
Ακολουθεί η Νίκη με 2,5%, 

η Πλεύση Ελευθερίας με 
2,3%, Σπαρτιάτες 2%, 
ΜέΡΑ25 1,8%.
Στην αναγωγή τα αντίστοι-
χα ποσοστά έχουν ως εξής:
• Νέα Δημοκρατία 

37,2%
• ΠΑΣΟΚ 14,2%
• ΣΥΡΙΖΑ 13%
• Ελληνική Λύση 10%
• ΚΚΕ 9%
• Νίκη 3,2%
• Νέα Αριστερά 3,1%
• Πλεύση Ελευθερίας 

3%
• Σπαρτιάτες 2,6%
• ΜέΡΑ25 2,3%
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Κάπνισμα
Τα σημάδια στο ανοποιητικό σύστημα μένουν για 
χρόνια μετά τη διακοπή
Η αρνητική επίδραση του 
καπνίσματος στην ανοσο-
λογική απόκριση του οργα-
νισμού προέκυψε μέσα από 
μεγάλη μελέτη.

Η αρνητική επίδραση του κα-
πνίσματος στο ανοσοποιητικό 
σύστημα παραμένει επί έτη 
μετά το τελευταίο τσιγάρο, στα 
άτομα που παίρνουν τη μεγά-
λη (σωστή) απόφαση να στα-
ματήσουν την τόσο επιβλαβή 
αυτή συνήθεια. Αυτό έδειξε 
μελέτη της ανοσολογικής από-
κρισης 1.000 ατόμων η οποία 
δημοσιεύθηκε στο επιστημονι-
κό περιοδικό «Nature».

Οι υπόλοιποι παράγοντες 
που επηρεάζουν μακροπρό-
θεσμα το ανοσοποιητικό

H νέα μεγάλη ανάλυση απο-
τελεί μέρος της προσπάθειας 
να προσδιορίσουν οι επιστή-

μονες γιατί η ανοσολογική 
απόκριση διαφέρει τόσο πολύ 
μεταξύ διαφορετικών ανθρώ-
πων. Με βάση τα ευρήματα, 
εκτός από το κάπνισμα κύριοι 
παράγοντες που φάνηκε να 
«σημαδεύουν» επί μακρόν το 
ανοσοποιητικό σύστημα ήταν 
ο υψηλός Δείκτης Μάζας Σώ-
ματος καθώς και η προηγού-
μενη λοίμωξη με έναν γενικώς 
«αθώο» ιό, τον κυτταρομεγα-
λοϊό.

Η πανδημία της COVID-19 
απέδειξε περίτρανα πόσο δι-
αφορετική ανοσολογική από-
κριση μπορεί να έχουν διαφο-
ρετικοί άνθρωποι στον ίδιο ιό 
– κάποια άτομα νόσησαν και 
νοσούν ακόμη και σήμερα σο-
βαρά ενώ κάποια άλλα δεν εμ-
φανίζουν κανένα σύμπτωμα. 
Προηγούμενες μελέτες έχουν 
δείξει ότι το φύλο, το γενετικό 
υπόβαθρο και η ηλικία εξη-

γούν ως έναν βαθμό αυτές τις 
διαφορές στην ανοσολογική 
απόκριση, ωστόσο μέχρι σή-
μερα δεν είχε αποσαφηνιστεί 
πλήρως ο ρόλος άλλων παρα-
μέτρων.

Η μελέτη

Ετσι η ειδικός στην υπο-
λογιστική βιολογία Βιολέν 
Σεντ-Αντρέ από το Ινστιτού-
το Παστέρ στο Παρίσι και οι 
συνεργάτες της ανέλυσαν 
δείγματα αίματος και ερωτη-
ματολόγια που είχαν συλλεγεί 
από το κονσόρτσιουμ Milieu 
Intérieur από 1.000 υγιή άτο-
μα τα οποία ζουν στη Βρετάνη 
της Γαλλίας. 
Οι ερευνητές εξέθεσαν τα 
δείγματα αίματος σε μόρια, 
βακτήρια και ιούς που είναι 
γνωστό ότι ενεργοποιούν το 
ανοσοποιητικό σύστημα. Στη 
συνέχεια μέτρησαν την επί-

δραση κάθε μορίου ξεχωριστά 
στην παραγωγή κυτταροκινών, 
πρωτεϊνών οι οποίες ρυθμί-
ζουν τη φλεγμονώδη απόκρι-
ση του οργανισμού.
Οι επιστήμονες συνδύασαν 
αυτά τα αποτελέσματα με 
πληροφορίες σχετικά με 136 
χαρακτηριστικά που αφορού-
σαν δημογραφικά, περιβαλλο-
ντικά και κλινικά στοιχεία του 
κάθε εθελοντή. 
Ανακάλυψαν ότι τρία χαρα-
κτηριστικά ήταν εκείνα που 
συνδέονταν ισχυρά με την 
απόκριση των κυτταροκινών: 
το κάπνισμα, ο Δείκτης Μάζας 
Σώματος και η προηγούμενη 
λοίμωξη με κυτταρομεγαλοϊό.

Ισχυρή επίδραση στις κυτ-
ταροκίνες

Τα δεδομένα που αφορούσαν 
το κάπνισμα ήταν ιδιαιτέρως 
ισχυρά: και αυτό διότι η επί-

δραση του καπνίσματος στις 
κυτταροκίνες ήταν τόσο με-
γάλη όσο εκείνη της ηλικίας, 
του φύλου και του γενετικού 
υποβάθρου. Και μάλιστα αυτή 
η επίδραση φάνηκε να διαρκεί 
επί χρόνια μετά τη διακοπή 
του καπνίσματος.

Πολύπλοκο το «παζλ» της 
εξατομικευμένης ιατρικής

Ηταν μάλιστα αξιοσημείωτο 
ότι μεμονωμένοι περιβαλλο-
ντικοί παράγοντες επιδρούσαν 
σε διαφορετικές κυτταροκίνες 
σε διαφορετικό βαθμό. Αυτό 
μαρτυρεί ότι το «παζλ» των 
στοχευμένων θεραπειών και 
της εξατομικευμένης ιατρικής 
είναι ακόμη πιο πολύπλοκο 
από όσο νομίζουμε.

«Ανοιγμα» της μελέτης

Σε κάθε περίπτωση τα ευ-

ρήματα αυτά χρειάζεται να 
αναπαραχθούν ώστε να δια-
σφαλιστεί ότι μπορούν τα συ-
μπεράσματα που εξάγονται να 
γενικευθούν, σημείωσε η δρ 
Σεντ-Αντρέ. Για τον λόγο αυτό 
απαιτείται να «ανοίξει» η «δε-
ξαμενή» των συμμετεχόντων 
ώστε να περιλάβει περισσό-
τερες εθνοτικές και φυλετικές 
ομάδες. 
Ηδη η ερευνητική ομάδα έχει 
επεκτείνει τη μελέτη της για 
να συμπεριλάβει εθελοντές 
από τη Σενεγάλη και το Χονγκ 
Κονγκ. Παράλληλα έχει συλ-
λέξει νέα δείγματα αίματος 
από 415 εθελοντές της αρχι-
κής μελέτης 10 χρόνια μετά 
την έναρξή της ώστε να γίνει 
ανάλυση σχετικά με την ανο-
σολογική απόκριση σε μάκρος 
χρόνου.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ  ΛΙΠΑΝΤΙΚΑ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ
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Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι 
με άρωμα δυόσμο-πορτοκάλις

Συνταγή για 
Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι 

με άρωμα δυόσμο-πορτοκάλις

Διάρκεια συνταγής: 2 ώρες'
Βαθμός δυσκολίας: μέτριος  

Υλικά 

• 1kg συκώτι μοσχαρίσιο κομμένο σε φέτες
• 6 μανιτάρια λευκά
• 2 κούπες ρύζι γλασέ
• 3 κρεμμύδια κομμένα σε μισοφέγγαρο
• 2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένο
• 1 κόκκινη και 1 πράσινη πιπεριά κομμένες σε μπαστουνάκια
• 3 τομάτες τριμμένες
• 2 κλωναράκια δυόσμο (μόνο τα φύλλα)
• Ξύσμα από ένα πορτοκάλι
• Αλάτι - πιπέρι- κόκκινη πάπρικα - μπαχάρι - σουμάκ
• Ελαιόλαδο
• 4 κούπες νερό

Εκτέλεση

Σε μια φαρδιά κατσαρόλα ζεσταίνουμε τη μισή ποσότητα ελαιολάδου σε δυνατή φωτιά 
και σοτάρουμε το κρέας για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσει από όλες τις πλευρές.
Προσθέτουμε το κρεμμύδι, το σκόρδο, τις πιπεριές και συνεχίζουμε το σοτάρισμα για 
άλλα 3-4 λεπτά, μέχρι να μαλακώσουν ελαφρώς.
Αλατοπιπερώνουμε, ρίχνουμε την τριμμένη τομάτα και νερό ώστε ίσα να καλύψει το 
κρέας και μαγειρεύουμε για 1-2 λεπτά, μέχρι τα υγρά να κοχλάσουν.
Χαμηλώνουμε τη φωτιά, σκεπάζουμε με το καπάκι και σιγομαγειρεύουμε για περίπου 
40 λεπτά, μέχρι σχεδόν να γίνει το κρέας.
Παράλληλα, σε ένα μεγάλο τηγάνι ζεσταίνουμε το υπόλοιπο λάδι σε δυνατή φωτιά και 
σοτάρουμε τα μανιτάρια για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσουν και να εξατμιστούν τα υγρά 
τους.
Ρίχνουμε στην κατσαρόλα με το κρέας τα σοταρισμένα μανιτάρια μαζί με το λάδι τους, 
τον δυόσμο και λίγο αλατοπίπερο.
Ελέγχουμε το νερό, που πρέπει να καλύπτει κατά τα 2/3 το κρέας με τα μανιτάρια και, 
αν χρειαστεί, προσθέτουμε λίγο ζεστό νερό ακόμα.
Συνεχίζουμε το μαγείρεμα για άλλα 30 λεπτά, μέχρι να μαλακώσει καλά το κρέας.
Συνεχίζουμε με το ρύζι που σοτάρουμε για λίγα λεπτά. Ρίχνουμε τα υπόλοιπα μπαχαρικά.
Έπειτα ρίχνουμε το ξύσμα. Το ρύζι θέλει περίπου 15-20 λεπτά για να γίνει.
Ανακατέψτε και τα μανιτάρια και σερβίρετε γαρνίροντας με φρέσκο μαϊντανό.

INSTAGRAM (ΒΑΣΙΚΕΣ ΑΡΧΕΣ)

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης
Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 
 

Το Digital Marketing 
τα τελευταία χρόνια 
έχει σημειώσει πολύ 

μεγάλη άνοδο, λόγω των 
πολύ θετικών αποτελεσμά-
των που έχει επιφέρει. Κάτι 
που είναι απολύτως λογικό, 
μιας και οι Έλληνες, όπως 
και όλος ο κόσμος, αφιε-
ρώνουν πλέον πολύ περισ-
σότερο χρόνο στα κινητά 
και τους υπολογιστές τους. 
Αυτή η τάση είχε αρχίσει 
να γίνεται κυρίαρχη εδώ 
και αρκετό διάστημα, και 
έχει γιγαντωθεί τώρα με τις 
παρούσες συνθήκες. Αυτό 
σημαίνει πως ο καλύτερος 
τρόπος για την προσέγ-
γιση ή επαναπροσέγγιση 
πελατών είναι η διαφή-
μιση στο Internet (Social 
Media, Google Ads, Email 
Marketing Campaigns).

Ο σωστός σχεδιασμός, 
αλλά και ο συνδυασμός 
των παραπάνω εργαλείων, 

είναι πιο αναγκαίος από 
ποτέ.
Σε αυτό το άρθρο μας, θα 
πούμε κάποια βασικά στοι-
χεία ενός  Social Media, 
που χρησιμοποιούμαι στην 
καθημερινότητά μας και 
συγκεκριμένα θα αναφερ-
θώ σε κάποια σημεία που 
ίσως λίγη γνωρίζουν και 
περισσότεροι αγνοούν.  
Τετράγωνες (και όχι μόνο) 
φωτογραφίες, βίντεο δευ-
τερολέπτων, όμορφα φίλ-
τρα, πολλά και εύκολα στη 
χρήση εργαλεία επεξεργα-
σίας φωτογραφιών και βί-
ντεο. Όπου συναντά κανείς 
τα προηγούμενα, συνήθως 
συναντά και το Instagram!
Τι είναι όμως το Instagram;
Ξεκίνησε ως εφαρμογή 
κοινωνικής δικτύωσης για 
κινητές συσκευές με σκοπό 
τη λήψη, επεξεργασία και 
διαμοιρασμό φωτογραφι-
ών, ενώ στη συνέχεια προ-
στέθηκε και η λειτουργία 
βίντεο.

Δεν έμεινε όμως μόνο στις 
κινητές συσκευές, αφού 
πλέον διαθέτει και web 
έκδοση για χρήση μέσω 
υπολογιστή, χωρίς όμως τη 
δυνατότητα διαμοιρασμού 
περιεχομένου, παρά μόνο 
προβολής.

Σήμερα, το Instagram έχει 
πάνω από 1 δισ. ενεργούς 
μηνιαίους χρήστες, φιλο-
ξενώντας συνολικά πάνω 
από 50 δισ. φωτογραφίες, 
με πάνω από 100 εκατ. 
φωτογραφίες και βίντεο να 
δημοσιεύονται ημερησίως 
και τα likes να ξεπερνούν 
τα 4,2 δις/ημερησίως.

Η εφαρμογή ανήκει από 
το 2012 στην εταιρία 
Facebook μετά από εξαγο-
ρά συνολικού ύψους 1 δις 
δολαρίων.
Τι σημαίνει το Instagram;
Η λέξη προέρχεται από 
ένωση των λέξεων 
«instant» και «telegram».
Οι δημιουργοί εμπνεύστη-
καν την πρώτη λέξη από τις 
παλιές Polaroid κάμερες 
που εκτύπωναν άμεσα μια 
φωτογραφία, ενώ η δεύ-
τερη λέξη δηλώνει «ένα 
μήνυμα που μεταβιβάζεται 
μέσω τηλεγράφου».

Σίγουρα, φωτογραφίες και 
βίντεο μπορείς να βρεις σε 
διάφορα Κοινωνικά Δίκτυα. 
Γιατί όμως να επιλέξεις το 
Instagram;
Πρώτα απ ’όλα, γιατί οι 
περισσότεροι χρήστες επι-
λέγουν να κοινοποιούν 
φωτογραφίες και βίντεο 
μονάχα εκεί, κάτι στο οποίο 
βοηθούν τα διάφορα φίλ-
τρα και εργαλεία επεξερ-
γασίας, κάνοντας τα πιο 
όμορφα και εντυπωσιακά.
Δεύτερον, γιατί εκεί μπο-
ρείς να βρεις μονάχα φω-
τογραφίες και βίντεο από 
όλον τον κόσμο, χωρίς 
να πετάγονται σύνδεσμοι, 
γραπτά μηνύματα, παιχνί-
δια, κλπ.
Τρίτον, γιατί η φιλοσοφία 
των χρηστών εκεί είναι να 
δημοσιεύουν δημόσια, επι-
τρέποντας σου να βρεις 
εύκολα και γρήγορα φω-
τογραφίες και βίντεο για 
οτιδήποτε μπορείς να φα-
νταστείς, είτε μέρος, είτε 
προϊόν, κλπ.
Επίσης, γιατί υπάρχουν 

οι ιστορίες στις οποίες 
οι χρήστες επιλέγουν και 
κοινοποιούν καθημερινές 
στιγμές τις οποίες δε θα 
δημοσίευαν μόνιμα στο 
προφίλ τους.
Πώς λειτουργεί με απλά 
λόγια;
Ο χρήστης δημιουργεί έναν 
δωρεάν λογαριασμό και 
στη συνέχεια μπορεί είτε 
απλά να ακολουθήσει άλ-
λους χρήστες για να βλέπει 
τις φωτογραφίες και τα βί-
ντεο τους στην αρχική του 
σελίδα, είτε να δημιουργή-
σει δικό του περιεχόμενο 
το οποίο θα βλέπουν οι 
ακόλουθοι του, είτε τέλος 
να συνδυάσει τα προηγού-
μενα δύο.
Φυσικά, ως κοινωνικό δί-
κτυο, επιτρέπονται τα σχό-
λια κάτω από κάθε φωτο-
γραφία και βίντεο, τα tags 
Η εφαρμογή επιτρέπει 
εκτός από την αναζήτηση 
χρηστών, την προσθήκη 
των Facebook φίλων του 
χρήστη και των επαφών 
από τη λίστα επαφών της 
συσκευής του, εντοπίζο-
ντας ποιοι από αυτούς βρί-
σκονται στο Instagram για 
να τους ακολουθήσει.

Ποιες λειτουργίες προσφέ-
ρει;
– Λήψη ή προσθήκη φω-
τογραφιών και βίντεο
Ο χρήστης μπορεί να ξε-
κινήσει τη διαδικασία δη-
μοσίευσης τραβώντας επί 
τόπου μια φωτογραφία/
ένα βίντεο (διάρκειας έως 
60 δευτερολέπτων), ή επι-
λέγοντας ένα από τα ήδη 
υπάρχοντα στη συσκευή 
του.

– Επεξεργασία φωτο-
γραφιών και βίντεο
Ο χρήστης στη συνέχεια 
μπορεί να επεξεργαστεί μια 
φωτογραφία επιλέγοντας 
από τα διαθέσιμα έτοιμα 
φίλτρα, να την κάνει πιο 
ζωντανή και να αναδείξει 
λεπτομέρειες της.
– Δημόσια ή ιδιωτική 
κοινοποίηση
Ο χρήστης μπορεί να κοι-
νοποιήσει φωτογραφίες 
και βίντεο είτε δημόσια, 
είτε μόνο στους ακόλου-
θους του (αν έχει επιλέξει 
ιδιωτικό προφίλ), είτε μόνο 
σε συγκεκριμένους χρήστες 
μέσω προσωπικού μηνύμα-
τος.

– Ακόλουθοι
Στο Instagram δεν υπάρ-
χουν φιλίες, δηλαδή μπορεί 
κάποιος χρήστης να ακο-
λουθεί έναν άλλον, χωρίς 
ο δεύτερος απαραίτητα να 
τον ακολουθεί. Επομένως, 
ένας χρήστης έχει χρήστες 
που ακολουθεί και ενημε-
ρώνεται για τις δημοσιεύ-
σεις τους και χρήστες που 
τον ακολουθούν και ενημε-
ρώνονται για τις δημοσιεύ-
σεις του.
– Αρχική σελίδα
Η αρχική σελίδα δείχνει 
στον χρήστη φωτογραφί-
ες και βίντεο από χρήστες 
που ο ίδιος έχει επιλέξει να 
ακολουθεί, καθώς και τις 
ιστορίες τους.

– Αναζήτηση περιεχόμε-
νου και χρηστών
Το Instagram παρέχει δυ-
νατή λειτουργία αναζή-
τησης φωτογραφιών και 
βίντεο βάσει διαφόρων 

παραγόντων, όπως τους 
χρήστες που ακολουθεί ο 
χρήστης, δημοφιλές περιε-
χόμενο ανά τον κόσμο, κλπ.

– Like, σχόλια, tags και 
mentions
Ο χρήστης μπορεί να δη-
λώνει πως του αρέσει μια 
φωτογραφία ή ένα βίντεο, 
να τα σχολιάζει από κάτω, 
να αναφέρει άλλους χρή-
στες μέσω του ονόματος 
τους σε σχόλια και δημο-
σιεύσεις και τέλος να κάνει 
tag (προσθήκη ετικέτας) 
άλλους χρήστες στις φωτο-
γραφίες και τα βίντεο του.

 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

info@enachannel.gr
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
2510. 832555
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Αυτό σημαίνει πως στην 
πρόσκληση θα μπορούν να 
ενταχθούν όσες εκτάσεις 
ή εκτροφές τα οποία μέχρι 
την ημερομηνία έκδοσης 
της πρόσκλησης, δεν είναι 
ενταγμένα στο σύστημα 
ελέγχου της βιολογικής 
γεωργίας. Ουσιαστικά λοι-
πόν στο πρόγραμμα θα 
μπορούν να μπουν όλοι 

ακόμα και αν λαμβάνουν 
επιδότηση στα πλαίσια των 
eco-schemes ή του ΠΑΑ 
για βιολογικές πρακτικές, 
γεγονός που ανοίγει τη βε-
ντάλια των δικαιούχων σε 
πολύ μεγάλο βαθμό. 

Πρόβλημα επιλεξιμότη-
τας για νεαρούς κτηνο-
τρόφους 

Εν τω μεταξύ, τον προ-
βληματισμό τους εκφρά-
ζουν οι ενδιαφερόμενοι 
που θα θελήσουν να μπουν 
στο πρόγραμμα των Νέων 
Αγροτών 2024 που θα 
ανοίξει τον Απρίλιο, καθώς 
στην πλειονότητά τους θα 
έχουν νεαρά ζώα χωρίς βο-
σκότοπο. Ο λόγος είναι πως 
η μη κατοχή βοσκότοπου 

κατά την ημερομηνία πρό-
σκλησης της Βιολογικών 
ουσιαστικά τους απαγορεύ-
ει να ενταχθούν σε αυτό. 
Όπως είναι γνωστό για 
τα Βιολογικά η επιδότηση 
μετράται ανά στρέμμα βο-
σκοτόπου σε αναλογία με 
το ζωικό κεφάλαιο του δι-
καιούχου. Επίσης επιλέξιμα 
είναι μόνο τα αιγοπρόβατα 
άνω των 12 μηνών. Το γε-
γονός αυτό είναι κάτι που 
ζητάνε οι ενδιαφερόμενοι 
να τεθεί υπόψη των δια-
χειριστικών αρχών, και να 
υπάρξει κάποια μέριμνα. 

Επιλαχόντας ή μικρότε-
ρο πριμ;

Φέτος λοιπόν θα συμβεί 
το εξής οξύμωρο αν συνε-
χίσουν φυσικά να ισχύουν 
κανονιστικά οι περσινές 
εφαρμοστικές αποφάσεις 

ΚΑΠ. Από τη μία ένας αγρό-
της θα έχει τη δυνατότητα 
να κάνει αίτηση στα eco-
schemes για να μπει στη 
διατήρηση βιολογικών. Και 
από την άλλη θα μπορεί 
επίσης, για τα ίδια αγρο-
τεμάχια, να εξετάσει αν τε-
λικώς θα επιλέξει την έντα-
ξη στο σχετικό πρόγραμμα 
του ΠΑΑ. Προφανώς ένα 
από του δύο μπορεί να κά-
νει. Το δίλημμα εδώ έχει ως 
εξής: 

Αν δηλώσει eco-scheme 
εξασφαλίζει σίγουρα τη 
θέση στο πρόγραμμα με 
ένα πριμ. Ωστόσο, πρώ-
τον αυτή η επιδότηση δεν 
είναι σίγουρο ότι θα είναι 
στα επίπεδα που προβλέ-
πονται (αναμένεται να 
φανεί και στην πληρωμή) 
και δεύτερον αποκλείει τα 
αγροτεμάχιά του από όλες 

τις υπόλοιπες δράσεις των 
eco-scheme.

Αν αποφασίσει να μπει 
στο ΠΑΑ, τότε εξασφαλίζει 
σίγουρο ύψος ενίσχυσης 
και μεγαλύτερο των eco-
scheme. Αλλά διατρέχει 
σοβαρό κίνδυνο να είναι 
επιλαχόντας. Αρκεί να ανα-
φερθεί πως η ζήτηση για 
νεοεισερχόμενους έφτασε 
στην περασμένη πρόσκλη-
ση τα 860 εκατ. ευρώ αι-
τούμενα κονδύλια με 250 
εκατ. ευρώ διαθέσιμα, και 
τώρα η πρόσκληση θα δι-
αμορφωθεί στα 300 εκατ. 
ευρώ. Τα πάντα λοιπόν θα 
εξαρτηθούν από τη μοριο-
δότηση. 

Γιώργος Κοντονής

Το πρώτο μεγάλο πρόγραμμα του ΣΣ ΚΑΠ που ανοίγει τον ερχόμενο μήνα θα αφορά τα Βιολογικά (μετατροπή) με τις αρμόδιες αρχές 
να φαίνεται να καταλήγουν πως η επιλεξιμότητα θα εξετάζεται τελικά σε επίπεδο αγροτεμαχίου ή εκτροφής και όχι δικαιούχου.

Ανοίγει η βεντάλια των νέων Βιολογικών για δικαιούχους, 
θέμα επιλεξιμότητας σε νεαρούς κτηνοτρόφους

Πληρωμή 70 εκατ. ευρώ 
από τον ΕΛΓΑ για ζημιές 
φυτικής και ζωικής πα-
ραγωγής 2023

Η πληρωμή αφορά στο 
100% της αξίας των πορι-
σμάτων σύμφωνα με όσα 
υποστηρίζονται σε επίσημη 
ενημέρωση από το υπουρ-
γείο, ενώ ο προγραμματι-
σμός του υπουργείου θέλει 
μέσα στο πρώτο εξάμηνο 
του τρέχοντος έτους να έχει 
ολοκληρωθεί η καταβολή 
αποζημιώσεων για το σύ-
νολο των ζημιών του 2024, 
μαζί με τις εξοφλήσεις από 
«Daniel» και «Elias».

Αναλυτικά η ανακοίνω-
ση του υπουργείου ανα-

φέρει:
«Σήμερα, Δευτέρα 26ηΦε-
βρουαρίου 2024 και ώρα 
14:00 μ.μ., εγκαίρως και 
σύμφωνα με τις εξαγγελί-
ες του Υπουργού Αγροτι-
κής Ανάπτυξης κ. Λευτέρη 
Αυγενάκη και του Προέ-
δρου του ΕΛ.Γ.Α κ. Ανδρέα 
Θ. Λυκουρέντζου , θα κα-
ταβληθούν 70 εκ. € από 
τον ΕΛ.Γ.Α. στους αγρότες, 
των οποίων οι καλλιέργει-
ες φυτικής παραγωγής και 
εκτροφής ζωικού κεφαλαί-
ου υπέστησαν ζημίες κατά 
το έτος 2023.

Πρόκειται για το 1ο κύμα 
πληρωμής αποζημιώσεων, 
μάλιστα σε μία πληρωμή 
και στο 100% της αξίας 

των πορισμάτων, με στό-
χο την κατά το δυνατόν 
ταχύτερα εξόφληση των 
υποχρεώσεων του ΕΛ.Γ.Α., 
στους δικαιούχους παρα-
γωγούς.

Αξίζει να σημειωθεί ότι, οι 
πληρωμές του Οργανισμού 
θα έπρεπε να ξεκινήσουν 
μετWά την 15η Απριλί-
ου 2024 και αφού μέχρι 
την 31η Μαρτίου 2024 οι 
αγρότες οφείλουν να έχουν 
εξοφλήσει την καταβαλλό-
μενη Ειδική Ασφαλιστική 
Εισφορά στον ΕΛ.Γ.Α.

Ο Υπουργός ΑΑΤ κ. Λευ-
τέρης Αυγενάκης ευχαρί-
στησε την Διοίκηση του 
ΕΛ.Γ.Α., τα στελέχη και τους 

υπαλλήλους του Οργανι-
σμού, για την συστηματική 
προσπάθεια, την οποία κα-
ταβάλλουν και προέτρεψε 
να συνεχιστεί η προσπά-
θεια αυτή, ώστε κατά την 

διάρκεια του Α΄ εξαμήνου 
2024, να έχει καταβληθεί 
το σύνολο των αποζημι-
ώσεων για το έτος 2023 
και παράλληλα να ολο-
κληρωθούν οι πληρωμές 

των αποζημιώσεων για τις 
ζημίες από τα ακραία καιρι-
κά φαινόμενα ‘’Daniel’’ και 
‘’Elias’’.»

Agronews

Ένα πρώτο κύμα αποζημιώσεων για ζημιές έτους 2023 ανακοίνωσε ότι κατέβαλε ο ΕΛΓΑ, προχωρώντας το μεσημέρι της Δευτέρας 26 
Φεβρουαρίου στην πληρωμή 70 εκατ. ευρώ σε παραγωγούς φυτικής και ζωικής παραγωγής των οποίων η εξέταση των πορισμάτων 
είχε ολοκληρωθεί.

Πληρωμή 70 εκατ. ευρώ από τον ΕΛΓΑ για ζημιές 
φυτικής και ζωικής 2023

Προς Απρίλιο ένας δεύ-
τερος γύρος αποζημι-
ώσεων ΕΛΓΑ και τρίτη 
πληρωμή τον Ιούνιο

Οι αποζημιώσεις αυτές 
αφορούν σε ζημιές φυτι-
κής και ζωικής παραγωγής 
έτους 2023, με τις πληρο-
φορίες να τοποθετούν στην 
περιοχή των 200 εκατ. 
ευρώ το απαιτούμενο ποσό 
για την κάλυψη όλων των 
αναγκών, δηλαδή υπολεί-
πονται επιπλέον 130 εκατ. 
ευρώ για να κλείσει ο ΕΛΓΑ 
τις υποθέσεις της περσινής 
χρονιάς, χωρίς να υπολογί-
ζονται εδώ οι εξοφλήσεις 
για τις ζημιές του Daniel.

Για την πληρωμή που ανα-
κοινώθηκε την Δευτέρα 26 
Φεβρουαρίου, ύψους 70 
εκατ. ευρώ, δεν υπάρχει 
επίσημη ενημέρωση σχε-
τικά με την κατανομή των 
ποσών σε επιμέρους περιο-
χές της επικράτειας, με πη-
γές από τον ΕΛΓΑ να ανα-
φέρουν πως πληρώθηκαν 
ζημιές από υποκαταστήμα-
τα που είχαν ολοκληρώσει 
τις διαδικασίες και είχαν 
ετοιμάσει εγκαίρως τα πο-
ρίσματα.

Για τον επόμενο γύρο απο-
ζημιώσεων, φαίνεται πως 
ο μηχανισμός του ΕΛΓΑ 
κατευθύνεται προς κάποια 
ημέρα εντός του Απριλί-

ου, αφού ο Οργανισμός 
θέλει να πιέσει για την 
έγκαιρη πληρωμή των ει-
σφορών που καταβάλουν 
οι αγρότες, η καταληκτι-
κή ημερομηνία της οποίας 
είναι η 31η Μαρτίου του 
2024 για το προηγούμενο 
έτος. Έτσι,  αν και «λεφτά 
υπάρχουν» όπως σχολιά-
ζει στο agronews.gr πηγή 
που γνωρίζει εκ των έσω 
τις διαδικασίες, δεν απο-
κλείεται ο ΕΛΓΑ να θέλει να 
εξασφαλίσει τις δικές του 
ταμειακές ροές. Κάτι τέτοιο 
άλλωστε είχε διαρρεύσει 
και τον περασμένο Νοέμ-
βριο του 2023, όταν ήταν 
καυτή η συζήτηση για την 
επερχόμενη μεταρρύθμισή 

του, με αρκετούς να επι-
σημαίνουν πως δεν γίνεται 
να καταβάλλονται αποζημι-
ώσεις σε όσους χρωστούν 
ακόμα τις εισφορές τους. 

Σημασία έχει η εξής ανα-
φορά στην ανακοίνωση του 
υπουργείου για την πρώτη 
πληρωμή, αφού έρχεται να 
ενισχύσει την παραπάνω 
ανάγνωση:

«Αξίζει να σημειωθεί ότι, 
οι πληρωμές του Οργανι-
σμού θα έπρεπε να ξεκινή-
σουν μετά την 15η Απρι-
λίου 2024 και αφού μέχρι 
την 31η Μαρτίου 2024 οι 
αγρότες οφείλουν να έχουν 
εξοφλήσει την καταβαλλό-

μενη Ειδική Ασφαλιστική 
Εισφορά στον ΕΛ.Γ.Α.»

Με βάση και τον στόχο για 
πληρωμή όλων των αποζη-
μιώσεων εντός του πρώτου 
εξαμήνου του 2024, που 
έχει θέσει η ηγεσία του 
Αγροτικής Ανάπτυξης στον 
ΕΛΓΑ, τότε δεν αποκλείε-
ται τα υπόλοιπα 130 εκατ. 
ευρώ, να δοθούν σε δύο 
δόσεις, μια τον Απρίλιο, με 
μια ακόμα πληρωμή τον 
Ιούνιο, δηλαδή σε αποστά-
σεις των δυο μηνών η μια 
πληρωμή από την επόμενη 
(Φεβρουάριος – Απρίλιος – 
Ιούνιος)..»

Πέτρος Γκόγκος 

Η ροή των πορισμάτων από τα τοπικά υποκαταστήματα προς τα κεντρικά του ΕΛΓΑ και κυρίως η προϋπόθεση εξόφλησης της ειδικής 
εισφοράς φαίνεται να διαμορφώνουν το χρονοδιάγραμμα πληρωμών του Οργανισμού, έπειτα από την πίστωση του πρώτου πακέτου 
αποζημιώσεων ύψους 70 εκατ. ευρώ τα προηγούμενα 24ωρα.

Προς Απρίλιο ο 2ος γύρος αποζημιώσεων ΕΛΓΑ και τρίτη 
πληρωμή τον Ιούνιο
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ

ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: beeprojectkva@gmail.com | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Με τις απεριόριστες 
δυνατότητες που παρέχει 
να βρίσκονται στα χέρια 

κακόβουλων χρηστών, 
η τεχνητή νοημοσύνη 
χρησιμοποιείται για να 

παρουσιάσει πολιτικούς 
ή διασημότητες να 
διαδίδουν ανυπόστατες 
φήμες, παραπλανητικές 
πληροφορίες, ή ακόμη και 
ανύπαρκτα συμβάντα.

Τα deepfakes έχουν 
τη δυνατότητα να 
«απογειώσουν» τις 
έτσι κι αλλιώς ευρέως 
διαδεδομένες ψευδείς 
ειδήσεις, παρουσιάζοντας 
πολιτικούς ή διασημότητες 
να διαδίδουν ανυπόστατες 
φήμες, παραπλανητικές 
πληροφορίες, ή ακόμη και 
ανύπαρκτα συμβάντα, π.χ. 
τον Πύργο του Αϊφελ στις 
φλόγες.

“Μάστιγα” τα deepfakes στο διαδίκτυο – Τι να προσέξετε

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Με ένα αιχμηρό 
αντικείμενο, πιθανότατα 
κατσαβίδι, κατάφεραν 
οι δράστες να ανοίξουν 
τρία δωμάτια του 
ξενοδοχείου της 
Αλεξανδρούπολης και 
να κλέψουν χρήματα 
και κοσμήματα μαθητών 
από τη Θεσσαλονίκη, 
που επισκέφτηκαν 
την περιοχή για την 
πενθήμερη εκδρομή 
τους.

Σύμφωνα με πληροφορίες 
του protothema.gr, το 
απίστευτο περιστατικό 
αποκαλύφθηκε το βράδυ 
της περασμένης Τετάρτης, 
21 Φεβρουαρίου, όταν 
μαθητές του σχολείου 
αντιλήφθηκαν μόλις 
γύρισαν από έξοδο, ότι 
κάποιος ή κάποιοι είχαν 
εισέλθει στα δωμάτια που 
έμεναν και αφαίρεσαν 
μέσα από αυτά τα 

χρήματα που είχαν μαζί 
τους στην εκδρομή, αλλά 
και χρυσαφικά τους 
κοσμήματα. Συνολικά οι 
δράστες εισήλθαν εντός 
των δωματίων και έκλεψαν 
δύο χρυσές αλυσίδες, 
δύο χρυσούς σταυρούς, 
ένα χρυσό φλουρί και το 
χρηματικό ποσό των 890 
ευρώ περίπου.
Οι μαθητές κατήγγειλαν 
το περιστατικό στους 
καθηγητές τους και 
στην Aστυνομία, η οποία 
έφτασε στο ξενοδοχείο και 
ξεκίνησε έρευνες για τον 
εντοπισμό των δραστών 
και των κλοπιμαίων.

Σύμφωνα με πληροφορίες, 
οι αστυνομικοί διενήργησαν 
έρευνες σε 20 δωμάτια 
όπου διέμεναν μαθητές του 
λυκείου της Θεσσαλονίκης, 
κατά τις οποίες στο δωμάτιο 
του ενός μαθητή εντόπισαν 
μία αυτοσχέδια νάιλον 
συσκευασία περιέχουσα 
ποσότητα ακατέργαστης 
κάνναβης μεικτού βάρους 

0,61 του γραμμαρίου.

Σε περαιτέρω έρευνες 
στην κατοχή τριών, 
επίσης, μαθητών 
του ίδιου σχολείου, 
βρέθηκαν συνολικά 
μία αυτοσχέδια νάιλον 
συσκευασία περιέχουσα 
ποσότητα ακατέργαστης 
κάνναβης μεικτού 
βάρους 7 γραμμαρίων, 
ένα χρησιμοποιημένο 
αυτοσχέδιο τσιγάρο 
κάνναβης και ένας 
μεταλλικός τρίφτης, τα 
οποία οι μαθητές δήλωσαν 
ότι τα κατείχαν από κοινού.

Αυτό που δεν κατάφεραν 
να εντοπίσουν οι 
αστυνομικοί, είναι τα 
χρήματα και τα χρυσαφικά 
που κλάπηκαν μέσα από τα 
δωμάτια και, μέχρι στιγμής, 
παραμένει άγνωστο ποιος 
ή ποιοι εισέβαλαν στα 
δωμάτια των μαθητών 
από τη Θεσσαλονίκη 
oι οποίοι αποχώρησαν 
από το ξενοδοχείο μία 

ημέρα νωρίτερα από το 
προγραμματισμένο.

Σημειώνεται ότι οι 
τέσσερις μαθητές, δύο 
αγόρια και δύο κορίτσι, 
στην κατοχή των οποίο 
βρέθηκαν μικροποσότητες 
ναρκωτικών ουσιών 
συνελήφθησαν και αφού 
σχηματίστηκε σχετική 
δικογραφία εις βάρος 
τους, στη συνέχεια 
αφέθηκαν ελεύθεροι 
με προφορική εντολή 
εισαγγελέα. Πρόκειται 
για δύο 17χρονους, μία 
17χρονη και μία 18χρονη 
(ενηλικιώθηκε μετά το 
περιστατικό) που είναι 
μαθητές και μαθήτριες του 
σχολείου.

Εντολή για έρευνα

Στο μεταξύ, ο 
Περιφερειακός Διευθυντής 
Εκπαίδευσης Κεντρικής 
Μακεδονίας, Αλέξανδρος 
Κοπτσης, έδωσε εντολή για 
άμεση διενέργεια έρευνας 

σχετικά με το περιστατικό 
στην πενθήμερη 
εκδρομή του λυκείου της 
Θεσσαλονίκης.

Όπως ανέφερε ο ίδιος 
μιλώντας στο protothe-
ma.gr, «θα αναζητηθούν 
ευθύνες και όπου 
υπάρχουν θα αποδοθούν 
στο ακέραιο» και για 
αυτόν τον λόγο έδωσε 
εντολή στην διευθύντρια 
Εκπαίδευσης προκειμένου 
να διενεργήσει έρευνα 
κατά πάντως υπευθύνου.

«Ζητήσαμε έγγραφη 
αναφορά του συμβάντος 
και όλων των γεγονότων 
που συνέβησαν στην 
πενθήμερη εκδρομή των 
μαθητών, από την πρώτη 
στιγμή που ενημερωθηκαμε 
προφορικά για το 
περιστατικό. Το σχολείο 
είναι χώρος πολιτισμού 
και όχι χώρος για να 
διαδραματιζονται τέτοια 
γεγονότα», τόνισε ο κ. 
Κοπτσης.

Αλεξανδρούπολη 
Πώς έκλεψαν 1.000 ευρώ και χρυσαφικά από τα
δωμάτια μαθητών που πήγαν 5νθήμερη
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Με τη συμπλήρωση ενός 
έτους από το τραγικό 
δυστύχημα των Τεμπών, 
όπου ένα από τα θύμα-
τα ήταν ο πρώην ποδο-
σφαιριστής της ομάδας, 
ο ΑΟΚ του αφιέρωσε το 
2-0 επί του ΠΑΟΚ Κρη-
στώνης

Η ομάδα μας σημείωσε την 
11η διαδοχική της νίκης 
στην κούρσα πρωταθλητι-
σμού που πραγματοποιεί, 
έχοντας κυριαρχικό ρόλο σ’ 
ολόκληρη τη διάρκεια της 
αναμέτρησης. Ο ΑΟΚ άνοι-
ξε το σκορ στο 14΄με τον 
Βασίλη Παπαδόπουλο.
Στον αδικοχαμένο, στο 
τραγικό δυστύχημα των 
Τεμπών, Ιορδάνη Αδαμάκη 
ήταν αφιερωμένη η νίκη 
του ΑΟΚ επί του ΠΑΟΚ 
Κρηστώνης με 2-0 το με-
σημέρι της Κυριακής 3/3 
στο «Ανθή Καραγιάννη». 
Η ομάδα της Καβάλας δεν 
ξέχασε τον ποδοσφαιριστή 
που φόρεσε τη φανέλα της 
και τον τίμησε τόσο με τις 
εκδηλώσεις πριν από την 
έναρξη της αναμέτρησης 
όσο και με τη νίκη και τους 
3 βαθμούς που κέρδισε.
Οι ποδοσφαιριστές και των 
δύο ομάδων εισήλθαν στον 
αγωνιστικό χώρο μ’ ένα 
πανό που έγραψε «Ένας 

χρόνος πέρασε. Δεν ξεχνά-
με. Ο Ιορδάνης Αδαμάκης 
έφυγε για τη γειτονιά των 
Αγγέλων. Κουράγιο, κι ένα 
μεγάλο Γιατί;», ενώ στη συ-
νέχεια άφησαν ένα λευκό 
γαρύφαλλο μπροστά στη 
φωτογραφία του. Η πιο 
συγκινητική στιγμής πά-
ντως ήταν η παράδοση της 
φανέλας που φορούσε ο 
άτυχος 23χρονος, από πα-
ράγοντες της ομάδας, στον 
πατέρα και την αδελφή του 
που βρέθηκαν στο γήπεδο 
και καταχειροκροτήθηκαν 
από τον κόσμο που βρέθηκε 
στις κερκίδες!

Αξίζει να σημειωθεί ότι 
πριν την έναρξη του αγώ-
να κρατήθηκε ενός λεπτού 
σιγή, τόσο για τον Ιορδάνη 
Αδαμάκη, όσο και για τον 
παλαίμαχο ποδοσφαιριστή 
της ομάδας Απόστολο Ανέ-
στη, αλλά και για έναν πι-
στό φίλαθλο της Καβάλας 
τον Μιχάλη Γούγια.

Ο αγώνας
Στα αγωνιστικά ο Τίμος 
Καβακάς, παρουσίασε την 
ομάδα με πολλές αλλαγές 
στο βασικό της σχήμα, γι’ 
αυτό και δυσκολεύτηκε να 
βρει το δρόμο προς τα αντί-
παλα δίχτυα. Ειδικά στο 1ο 
ημίχρονο, είχε μεν την υπε-

ροχή, αλλά δεν απείλησε 
ιδιαίτερα. Στην επανάληψη 
και με τις διορθωτικές κι-
νήσεις που έγιναν, η εικό-
να άλλαξε. Αφού στο 47’ 
χάθηκε μοναδική ευκαιρία 
για γκολ, με την μπάλα να 
καταλήγει στο οριζόντιο 
δοκάρι, ήρθε το 1-0 στο 
70’ με τον προωθημένο Κα-
ζαντζίδη μετά από ωραία 
πάσα του Τζελίδη. Το τελι-
κό 2-0 διαμορφώθηκε στο 
85’ με εύστοχο πέναλτι του 
Δαλιανόπουλου και έτσι 
ήρθε η 12η σερί νίκη για 
τον πρωτοπόρο του βαθμο-
λογικού πίνακα.

Οι Συνθέσεις
Καβάλα: Τσιόπτσης, Καζα-
ντζίδης (88’ Γερονικολός), 
Δημητριάδης (81’ Ιωαννί-
δης), Λαγός (46’ Μέτσε), 
Σμίλτος, Δερμιτζάκης, Δα-
λιανόπουλος, Αλ Ρασντί 
(46’ Γκέκας), Καρακώστας, 
Παπαδόπουλος, Στοϊνοβιτς 
(55’ Τζελίδης).
ΠΑΟΚ Κρηστώνης: Λάτσι, 
Παπαδόπουλος, Μακάριος, 
Νίκος, Τριφημόπουλος, Αϊ-
βάζης, Σακαλίδης, Γκιόνη, 
Χιμολλάρι, Χατζηλιάδης, 
Κυριακίδης. Αγωνίστηκαν 
επίσης και οι Μουρατίδης, 
Χατζηγεωργίου, Παβλόφ, 
Βλαχούδης, Σαββίδης.

www.kavalapost.gr/

ΑΟ Καβάλα 
Αυτή η νίκη ήταν αφιερωμένη στον Ιορδάνη Αδαμάκη!

Ανακοίνωση της διοί-
κησης του συλλόγου 
με αφορμή τις επίμαχες 
φάσεις στο ντέρμπι με 
τον Βύρωνα, η οποία 
πάντως δεν στοχοποιεί 
τη διαιτησία ούτε τη δι-
οργανώτρια αρχή

Nα σεβαστούν όλοι τον 
ιδρώτα και την προσπάθεια 
των ποδοσφαιριστών της 
ομάδας καλεί με ανακοί-
νωση της η διοίκηση του 
Μακεδονικού Αγιάσματος. 

Αφορμή γι’ αυτήν αποτέλε-
σαν οι επίμαχες φάσεις στο 
ντέρμπι με τον Βύρωνα, οι 
οποίες όπως επισημαίνεται, 
λόγω του αντιαθλητικού 
χαρακτήρα τους αναγκά-
ζουν τους παράγοντες τους 
Μακεδονικού να επιστή-
σουν την προσοχή προς 
όλους τους υπεύθυνους.

Όπως επισημαίνεται πά-
ντως με έμφαση η ανακοί-
νωση δεν αποτελεί μομφή 
ούτε για τη διαιτησία του 

αγώνα, αλλά ούτε και τη 
διοργανώτρια αρχή.

Η ανακοίνωση του Μακε-
δονικού Αγιάσματος ανα-
φέρει σχετικά:

«Διευκρινίζουμε ότι το πα-
ρόν κείμενο δεν αποτελεί 
προϊόν στοχοποίησης της 
χθεσινής διαιτητικής τριά-
δας που διηύθυνε ένα από 
τα σημαντικότερα ντέρμπυ 
για την έκβαση του πρωτα-
θλήματος και των οποίων 

το επίπεδο έχει αποδειχθεί 
διαχρονικά με την πορεία 
τους έχοντας τον σεβασμό 
μας.

Δεν αποτελεί μομφή προς 
την Διοργανώτρια Αρχή 
αλλά και την Επιτροπή 
Διαιτησίας για τις οποίες 
έχουμε εκφραστεί πολλάκις 
δημόσια συμπαραστάτες 
και αρωγοί στο δύσκολο 
έργο που επιτελούν για 
την ομαλή διεξαγωγή των 
πρωταθλημάτων.

Αφορμή στέκονται κάποιες 
επίμαχες φάσεις οι οποίες 
λόγω του αντιαθλητικού 
χαρακτήρα τους μας ανα-
γκάζουν να εφηστίσουμε 
την προσοχή ούτως ώστε 
ανάλογες καταστάσεις (οι 
οποίες θέλουμε να πιστεύ-
ουμε ότι είναι τυχαίως επα-
ναλαμβανόμενες εις βάρος 
της ομάδας μας και δύνα-
ται να συνιστούν αλλοίωση 
αποτελέσματος) να περιο-
ριστούν.

ΥΓ:  Ο Μακεδονικός Αγιά-
σματος ζητάει σεβασμό 
στον ιδρώτα των ποδο-
σφαιριστών, οι οποίοι απο-

τελούν τους απόλυτους 
φετινούς πρωταγωνιστές, 
μη έχοντας χαριστεί το πα-
ραμικρό και παίζοντας ελ-
κυστικό και ανταγωνιστικό 
ποδόσφαιρο διαφημίζο-
ντας το ερασιτεχνικό του 
τόπου μας.

ΥΓ 1: Ο Μακεδονικός Αγιά-
σματος διατυμπανίζει προς 

πάσα κατεύθυνση ότι θα 
συνεχίσει μέχρι το τέλος 
του πρωταθλήματος να 
διεκδικεί εντός των τεσσά-
ρων γραμμών το καλύτε-
ρο για την φετινή πορεία 
του και έχοντας ως στόχο 
ΜΟΝΟ την νίκη όπως επι-
βάλει η ιστορία του».

www.kavalapost.gr

Μακεδονικός Αγιάσματος
Σεβασμό στον ιδρώτα των ποδοσφαιριστών μας
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Με πρωταγωνιστές τους 
Άλεν και Μαστόρο πήρε 
το ροζ φύλλο αγώνα, 
την ώρα που οι άλλοι 
«αντίπαλοι» της κορυ-
φής έχαναν, και έφτα-
σε στις 16 νίκες – Νέα 
ήττα για την Ένωση στη 
National League 52-55 
από τους Μαχητές

Μπορεί ο ΓΣΕ να… ίδρωσε 
για να κερδίσει το Μεσο-
λόγγι, που τα έδωσε όλα 
για να ξεφύγει από τη δύ-
σκολη θέση που βρίσκεται 
στη βαθμολογία, όμως τα 
κατάφερε επικρατώντας 
με 81-78, το Σάββατο στο 
κλειστό της Γεωργιανής, 
και εκμεταλλευόμενος τα 

υπόλοιπα αποτελέσματα 
της 24ης αγωνιστικής της 
Elite League, εδραιώθηκε 
στη 2η θέση του πίνακα. Με 
τη νίκη αυτή το συγκρότημα 
του Κυριάκου Παπαδόπου-
λο έφτασε στο 16-8.

Στα αγωνιστικά ο ΓΣΕ έχο-
ντας ως πρωταγωνιστές 
τους Άλεν με 22 πόντους 
και Μαστόρο με 15 είχε 
μεν τον έλεγχο του αγώνα, 
αλλά δεν κατάφερε να πά-
ρει μια διαφορά ασφαλείας 
με αποτέλεσμα το παιχνίδι 
να είναι «ανοιχτό» μέχρι το 
τέλος.

Δεκάλεπτα: 16-16, 42-
32, 59-54, 81-78

Ελευθερούπολη (Παπαδό-
πουλος): Άλεν 22 (2), Γκά-
θραϊτ 5, Στυλίδης, Καμπου-
ρίδης 12 (1), Ιατρίδης 5 (1), 
Λογοθέτης 11, Μαστόρος 
15 (3), Τσέλλος 9 (3), Κα-
λογερίας 2.
Χαρίλαος Τρικούπης (Μού-
τσιος): Χένρι 15, Γκλάσπερ 
16 (2), Αρφαράς, Παγού-
ρας, Τσουργιάννης 8, Σι-
δηροηλίας 5 (1), Στράτος, 
Σάμαρτζιτς 17, Σταματο-
γιάννης 8 (2), Νάνος, Ζαρ-
καδούλας 9 (3).

National League: Το 
πάλεψε η Ένωση, αλλά 
έχασε και πάλι
Όσον αφορά την Ένωση 
Καλαθοσφαίρισης, αν και 

πάλεψε μέχρι το τέλος, δεν 
κατάφερε να αποφύγει τη 
νέα ήττα στο πρωτάθλη-

μα της National League. 
Έχασε το απόγευμα του 
Σαββάτου 2/3 στο κλειστό 
της Καλαμίτσας με 52-55 
από τους Μαχητές Πειρα-
ματικού, κάνοντας υπερ-
προσπάθεια στο τελευταίο 
δεκάλεπτα να «μαζέψει» τη 
διαφορά των 11 πόντων 
στο τέλος του 3ου μέρους, 
αλλά το μόνο που πέτυχε 
ήταν να μειώσει στους 3. 
Ακόμα κι έτσι όμως στην 
Ένωση εξακολουθούν να 
πιστεύουν στην παραμονή 
τονίζοντας ότι «τίποτα δεν 
τελειώνει ο στόχος της πα-
ραμονής θα επιτευχθεί».

Δεκάλεπτα: 14-11, 23-29, 
33-44, 52-55

ΕΚ Καβάλα (Κουστένης): 
Κόλσον 14, Κεραμάρης 11 
(3), Μουρατίδης 8 (2), Απα-
ζίδης 5 (1), Τσίγκας 3 (1), 
Αντωνιάδης, Πεχλιβανίδης 
3 (1), Τραπεζάνογλου 2, 
Σταμούλης, Μουτίδης 6.
Μαχητές Πειραματικό Πεύ-
κων (Γεροφώτης): Καλο-
γιαννίδης 8, Φλιάτης 9, 
Νώτης 13, Αμπαράς 10, Γα-
λανίδης 6 (1), Κιγμέτογλου 
6(1), Χαραλαμπίδης 3 (1), 
Μήνου, Παπασάβογλου,

ΓΣ Ελευθερούπολη 
Δύσκολη, αλλά υπερπολύτιμη νίκη 81-78 το Μεσολόγγι

Δίκαιη ήττα στο μεγάλο 
ντέρμπι του Βορείου ομί-
λου της Α2 Εθνικής από 
τον πιο έμπειρο και ψύ-
χραιμο Πανσερραϊκό με 
56-49

Μετά από ένα φανταστικό 
σερί νικών που ξεκίνησε 
τον Δεκέμβριο, ο Πανσερ-
ραϊκός ήταν αυτός που 
έβαλε “Stop” στην ομάδα 
των Πανθήρων επικρατώ-
ντας δίκαια με 56-49, στο 
μεγάλο ντέρμπι του Βορεί-
ου ομίλου της Α2 Εθνικής 
κατηγορίας στο μπάσκετ 
γυναικών.

Αν και η ομάδα της Καβά-
λας βρέθηκε στο ημίχρονο 
να προηγείται με 5 πόντους, 
η κακή επιθετική συγκομιδή 
στο Γ’ δεκάλεπτο (μόλις 5 
πόντους) έφερε τις φιλοξε-

νούμενες μπροστά. Ο αγώ-
νας χαρακτηρίστηκε από 
την αθλητικότητα και τις 
πολύ δυνατές μονομαχίες 
από το πρώτο λεπτό. Αν και 
τα ποσοστά των Πανθήρων 
στην εκτέλεση ήταν κακά 
και τα λάθη στην επίθεση 
πάρα πολλά, μέχρι το τε-
λευταίο λεπτό ήταν στη δι-
εκδίκηση της νίκης, ωστόσο 
η εμπειρία και η ηρεμία των 
γηπεδούχων ήταν καθορι-
στικά στοιχεία που έγειραν 
το παιχνίδι προς την πλευ-
ρά του Πανσερραϊκού.

«Συγχαρητήρια στην ομά-
δα των Σερρών για τη νίκη 
τους. Συγχαρητήρια και στα 
κορίτσια μας που έδωσαν 
ακόμα μία δυνατή μάχη μέ-
χρι τέλους! Η προσπάθεια 
συνεχίζεται εντατικά με 
στόχο την επόμενη εβδο-

μάδα να παρουσιαστούμε 
έτοιμες για ακόμα μία ση-
μαντική αναμέτρηση», ανα-
φέρει η ανακοίνωση της 
διοίκησης των Πανθήρων.

Δεκάλεπτα – Πόντοι
Δεκάλεπτα: 19-16, 25-30, 
40-35, 56-49
Πανσερραϊκός (Πεχλιβά-
νος): Καλαμπάκου 5, Νά-
στου 19(1), Τζιαμπάζη, 
Τζιμορώτα, Γκομπετζισβίλι 
18, Μαριάνοβιτς 6, Μπα-
κιρτζίδου 6, Χωλοπούλου, 
Μαραγκού 2.
Πάνθηρες Καβάλας (Χα-
ντέλης-Λογοθέτης): Τσά-
ντα 10, Παναγιωτίδου 2, 
Μαραβέγια, Γαϊτάνη 14(1), 
Τριανταφύλλου 7, Πετρου-
σέφσκα 8, Λυκάκη, Μαμα-
λίγκατζη 8(1), Παπαδοπού-
λου.

Πάνθηρες Καβάλας 
Το σερί των νικών σταμάτησε στις Σέρρες


